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ZÁPISNICA 
zo 44. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 
 
Dátum a čas konania: 12.10.2023, od 10:10 hod. do 14:45 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Ladislav Križan, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Lukáš Pitek, člen SR FNPŠ 
4. Ivan Greguška, člen SR FNPŠ 
5. Dušan Šaradín, člen SR FNPŠ 
6. Michal Varmus, člen SR FNPŠ 
7. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
8. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
9. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 
 

Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
Jozef Božik, člen SR FNPŠ 

 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Peter Dedík, predseda DR FNPŠ 
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ  
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officer kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 

Peter Korčok, prezident Slovenského atletického zväzu  
Vladimír Gubrický, generálny sekretár Slovenského atletického zväzu 
Mária Berdisová, členka výkonného výboru Slovenského futbalového zväzu a výkonná riaditeľka SFZ 
Event, s.r.o. 
Martin Paško, prezident Zväzu slovenského lyžovania 
Radovan Cagala, generálny sekretár Zväzu slovenského lyžovania 
Zoltán Horváth, predseda predstavenstva ARÉNA DSZ, a.s.  



 2 

Andrea Borosová, projektová manažérka ARÉNA DSZ, a.s. 
 
 
ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan, ktorý na úvod privítal vzácnych hostí a členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí a skonštatoval, že SR 
FNPŠ je v zmysle článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice 
zo zasadnutia SR FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a overením zápisnice 
koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková.  
 
Zároveň predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval prítomných členov SR FNPŠ, že člen SR FNPŠ 
pp. Miroslav Dráb a Jozef Božik požiadali o pripojenie k rokovaniu SR FNPŠ online prostredníctvom aplikácie 
ZOOM, vzhľadom k tomu, že sa pre pracovné povinnosti nemohol zúčastniť na zasadnutí SR FNPŠ prezenčne. 
V úvode zasadnutia SR FNPŠ sa však s dotknutými členmi SR FNPŠ nepodarilo nadviazať spojenie. Predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan následne uviedol, že program k 44. zasadnutiu SR FNPŠ bol zaslaný všetkým členom SR 
FNPŠ v termíne sedem dní pred konaním zasadnutia. Následne doplnil, že do konania zasadnutia SR FNPŠ mu 
bol doručený jeden návrh na doplnenie bodu 2 programu zasadnutia zo strany člena SR FNPŠ p. Lukáša Piteka, 
a to k prezentáciám podpory významných súťaží prezidentom Zväzu slovenského lyžovania (ďalej len „ZSL“) a 
Slovenského atletického zväzu (ďalej len „SAZ“) bola doplnená aj informácia od Slovenského futbalového zväzu 
(ďalej len „SFZ“) v súvislosti s konaním majstrovstiev Európy vo futbale mužov do 21 rokov v roku 2025 (ďalej len 
„ME U21 2025“) a privítal týmto zároveň aj bývalú členku SR FNPŠ p. Máriu Berdisovú. Následne vzhľadom 
na skutočnosť, že od 15.06.2022 je účinný zákon č. 177/2022 Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon č. 310/2019 
Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len 
„zákon o fonde“) sa v zmysle novelizovaného znenia ustanovenia § 7 ods. 6 zákona o fonde z každého zasadnutia 
SR FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako zápis zverejňujú 
na webovom sídle Fondu na podporu športu do desiatich dní od zasadnutia SR FNPŠ na čas do uplynutia jedného 
roka od skončenia funkčného obdobia príslušnej správnej rady. Zvukový záznam alebo jeho časť sa nezverejňuje, 
ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej 
povinnosti rozhodli v úvode zasadnutia. Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu 
zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/8/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
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Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Prezentácia podpory významných súťaží predstavené prezidentom Zväzu Slovenského lyžovania a 

Slovenského atletického zväzu  
3. Kontrola plnenia uznesení  
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
8. Prerokovanie základných téz návrhu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 
9. Športová infraštruktúra národného významu 
10. Významné súťaže organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025 

a) schvaľovanie členov pracovnej skupiny na posudzovanie žiadostí 
11. Rôzne 

 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/8/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Prezentácia podpory významných súťaží predstavené prezidentom Zväzu Slovenského lyžovania 

a Slovenského atletického zväzu a členkou výkonného výboru Slovenského futbalového zväzu  
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
8. Prerokovanie základných téz návrhu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v 

rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 
2023/001 

9. Športová infraštruktúra národného významu 
10. Významné súťaže organizované na území SR v rokoch 2024 a 2025 

a) schvaľovanie členov pracovnej skupiny na posudzovanie žiadostí 
11. Rôzne 

 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
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Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
2. PREZENTÁCIA PODPORY VÝZNAMNÝCH SÚŤAŽÍ PREDSTAVENÉ PREZIDENTOM ZVÄZU 
SLOVENSKÉHO LYŽOVANIA A SLOVENSKÉHO ATLETICKÉHO ZVÄZU A ČLENKOU VÝKONNÉHO 
VÝBORU SLOVENSKÉHO FUTBALOVÉHO ZVÄZU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a zhrnul, že Fond na podporu športu obdržal tri 
žiadosti o príspevok na projekt podpory významných súťaží, ktoré boli odsúhlasené a predložené Ministerstvom 
školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MŠVVŠ SR“). Na úvod opäť privítal pozvaných 
hostí, a to členku výkonného výboru SFZ a výkonnú riaditeľku SFZ Event, s.r.o. p. Máriu Berdisovú, prezidenta 
ZSL p. Martina Pašku a generálneho sekretára ZSL p. Radovana Cagalu, a tiež prezidenta SAZ p. Petra Korčoka 
a generálneho sekretára SAZ p. Vladimíra Gubrického. Po dohode s kolegami uviedol, že jednotlivé významné 
podujatia odprezentujú v poradí podľa plánovaného termínu ich konania. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
podotkol, že hostí si dovolili pozvať naraz aj z dôvodu, aby sa znížila informačná nerovnosť medzi všetkými 
zúčastnenými osobami v rámci procesu a hľadali sa možné riešenia toho problému vzhľadom na zákonné a najmä 
rozpočtové možnosti Fondu na podporu športu. Následne odovzdal slovo prezidentovi ZSL p. Martinovi Paškovi, 
ktorý informoval členov SR FNPŠ o zámere uskutočnenia významného športového podujatia svetového pohára 
v zjazdovom lyžovaní žien FIS WORLD CUP JASNÁ 2024 v Jasnej (ďalej len „FIS WORLD CUP JASNÁ 2024“).  
 
Na úvod prezident ZSL p. Martin Paško konštatoval, že pred pár mesiacmi už mali ako zástupcovia ZSL možnosť 
pred SR FNPŠ prezentovať zmeny, ktoré sa udiali v lyžovaní na Slovensku a dnes majú tú možnosť opäť. Uviedol, 
že Medzinárodná lyžiarska federácia (ďalej len „FIS“) má dôveru v ZSL, čo si veľmi vážia a čoho je výsledkom aj 
možnosť odprezentovania ikonického lyžiarskeho podujatia FIS WORLD CUP JASNÁ 2024, ktoré sa vráti 
na Slovensko. Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní žien tak bude mať Slovensko možnosť hostiť už po tretíkrát 
v histórii samostatnosti. Výborné referencie z organizácie Svetového pohára v rokoch 2016 a 2021, ako aj 
cieľavedomá práca ZSL pomohli opätovne získať možnosť organizovať najvýznamnejšie lyžiarske preteky v Jasnej, 
na ktoré zavíta ženská svetová elita zjazdového lyžovania. Počas Svetového pohára v roku 2016 bola fantastická 
atmosféra, o čo sa postarali najmä slovenskí fanúšikovia. Organizáciu podujatia v roku 2021 poznačila pandémia 
COVID-19. Veria, že sa im podarí spoločnými silami pripraviť výnimočné športové podujatie. V ZSL prijali záväzok, 
aby s ohľadom na ekonomické možnosti, mohli zabezpečiť organizáciu takéhoto podujatia pravidelne aspoň každé 
tri roky. Po dohode s Českým zväzom lyžovania, Poľským zväzom lyžovania alebo aj Chorvátskym zväzom 
lyžovania, by sa striedali v organizovaní tohto podujatia. Ďalej sa prezident ZSL p. Martin Paško venoval bližšiemu 
objasneniu, prečo tento januárový termín podujatia považujú za kľúčový a ako dôvody uviedol najmä náklady 
na udržanie kvality podložia s ohľadom na nadmorskú výšku Slovenska a prebiehajúcu zimnú sezónu a jej vývoj.  
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Prezident ZSL p. Martin Paško prezentoval aj zaujímavý prieskum MŠVVŠ SR, ktorý ho milo prekvapil. V rámci 
prieskumu praktizovania športu obyvateľmi na Slovensku sa lyžovanie ocitlo na treťom mieste a v rebríčku 
predbehlo lyžovanie aj futbal. 

 
Následne sa prezident ZSL p. Martin Paško pristavil aj pri štatistických dátach, čo predstavuje Svetový pohár 
vo svete vo vzťahu k prezentácii krajiny. V danom ukazovateli sa porovnávali s Českou republikou a myslia si, že 
tieto čísla naplnia a FIS očakáva vyššie čísla vďaka tomu, že sa budú preteky prelínať a ľudia budú mať ako 
celodenné podujatie. Očakávajú sledovanosť viac ako 10 mil. divákov.  

 
 
Prezident ZSL p. Martin Paško uviedol, že lyžovanie má oproti ostatným športom veľkú výhodu v tom, že kvalita 
zásahov, sledovanosti a marketingovej hodnoty je medzi mužmi a ženami takmer vyrovnaná a nie sú tam žiadne 
priepastné rozdiely, čo odprezentoval na nasledovnom snímku. 

 
Okrem spomínaných dôvodov na uskutočnenie pretekov v predloženom termíne bol ďalším z dôvodov, pre ktorý 
sa rozhodli za krátky čas zorganizovať toto podujatie v januári 2024, je počet zobrazení a mediálna sledovanosť, 
ktorú toto podujatie v tomto období má. 
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Pri tejto príležitosti prezident ZSL p. Martin Paško požiadal SR FNPŠ o ústretovosť vo veci vysielania tohto 
významného podujatia, keďže po diskusii so zástupcami RTVS a TV JOJ dospeli k záveru, že športové podujatie 
FIS WORLD CUP JASNÁ 2024 bude pre slovenský trh vysielať TV JOJ. Celé podujatie chcú poňať ako veľkú 
oslavu športu, kde TV JOJ ako vysielateľ vytvorí veľké štúdio, kde budú pozývať okrem lyžiarskych osobností aj 
osobnosti z iných športov ako hokej, biatlon alebo volejbal. Cieľom tohto je odprezentovať športové osobnosti ako 
vzory pre čo najširšie skupiny slovenskej verejnosti, pretože očakáva sa 1,2 – 1,5 mil. divákov, a teda sa naskytá 
príležitosť odprezentovať všetky športové vzory, ktoré sú čo v najširšej skupine na Slovensku. Ďalej prešiel 
k odhadovaným číslam a faktom k nadchádzajúcemu podujatiu s tým, že ak by Jasná nemala také dopravné 
obmedzenia, očakávali by vyšší počet divákov. Veľkým prekvapením pre neho ako nováčika pri organizovaní takto 
významného podujatia bol vysoký počet akreditovaných účastníkov, ktorí sa presúvajú v krátkom čase z jedného 
lyžiarskeho podujatia vo Flachau na podujatie do Jasnej. Okrem nich bude takto všetkým zúčastneným potrebné 
zabezpečiť vhodné ubytovanie v mieste konania podujatia, čo bude náročné.  

 
Záverom prezident ZSL p. Martin Paško prešiel ku najkľúčovejšej časti prezentácie, a to k predpokladanému 
rozpočtu celého podujatia. Na úvod k rozpočtu poznamenal, že sa návrh snažili okresať a nakoniec finálny návrh 
rozpočtu bol znížený o približne 15 % z pôvodných predstáv. Zástupcovia ZSL k tomuto absolvovali stretnutia 
s organizátormi rôznych iných podujatí na Slovensku a vo finále sa zhodli, že viac skresať výdavky už nevedia, 
pretože aj FIS má minimálne štandardy a určité pravidlá na organizáciu takéhoto podujatia. Mediálne práva si 
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udržali a zamerali sa na slovenský trh. Lyžiarske stredisko Jasná a spoločnosť Tatry mountain resorts, a.s. (ďalej 
len „TMR“) by mali pokryť asi tretinu predpokladaného rozpočtu. Samospráva (VÚC a mesto Liptovský Mikuláš) 
zabezpečí kyvadlovú dopravu a pomôžu tiež s plochami na parkovanie. Množstvo vecí sa organizátorom podarilo 
zabezpečiť vypožičaním, bez nutnosti nákupu alebo prenájmu od FIS. 

 
Zároveň prítomných informoval, že zabezpečili od FIS štartovaciu LED bránu, ktorá bude postavená pri slalome. 
To sa im podarilo uskutočniť v spolupráci s organizáciou Slovakia Travel, ktorá pripraví spoty o regióne Liptov 
a Slovensku. Po mediálnej stránke to vypočítali na investíciu približne vo výške 320-tisíc EUR. Touto informáciou 
prezident ZSL p. Martin Paško uzatvoril prezentáciu a bol pripravený zodpovedať otázky prítomných členov SR 
FNPŠ a DR FNPŠ. 

 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pekne poďakoval za profesionálnu prezentáciu a otvoril k tomuto diskusiu. 
 
Prvý o slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a položil otázku, že s ohľadom na predložený návrh 
rozpočtu na projekt významnej súťaže, na možnosti Fondu na podporu športu, a tiež vzhľadom na to, že sa 
podujatie blíži ako rýchlo očakáva ZSL poskytnutie finančnej podpory. Prezident ZSL p. Martin Paško odpovedal, 
že ideálny stav by bol, ak by sa k nim vedeli dopracovať ešte v tomto roku, ale uvedomuje si reálny stav. Vďaka 
partnerstvu s TMR a ďalším prestížnym partnerom im dodávatelia dôverujú a netlačia s úhradami na hranu, ale 
poskytujú im čas a priestor. Tak by pre nich bolo optimálne 50 % odúčtovať na konci novembra až v decembri 
a zvyšok po uskutočnení podujatia, v prvom februárovom týždni. Takto by to mali ekonomicky zvládnuť. Následne 
podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi položil druhú otázku a opýtal sa, či je Fond na podporu športu prvá 
podpora, ktorú dostanú, a teda či je predpoklad, že príspevok, ktorý by dostali v tomto roku by aj v tomto roku 
zúčtovali. K tomuto sa viedla medzi členmi SR FNPŠ a zástupcami ZSL krátka diskusia. Následne predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan spresnil otázku svojho predrečníka a doplnil, o akú sumu z príspevku a za aký druh 
nákladov sú schopní po rozhodnutí SR FNPŠ, uzatvorení zmluvy o príspevku a poukázaní finančných prostriedkov 
uhradiť náklady v prospech dodávateľov do 31.12.2023 tak, aby to preukázanie použitia príspevku vo vzťahu 
k Fondu na podporu športu a MŠVVŠ SR bolo zákonné, účelné a hospodárne. Dôvodom je, že súčet všetkých 
predložených podujatí výrazne prevyšuje zákonné možnosti Fondu na podporu športu na rok 2024. Prezident ZSL 
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p. Martin Paško odpovedal, že napr. položku komunikácia v hodnote 190-tisíc EUR, ktorú majú uvedenú v rozpočte, 
vedia vyúčtovať ihneď a zo športovo-technického zabezpečenia približne tretinu. Zároveň potvrdil, že polovicu 
vedia zúčtovať aj s preukázaním všetkých dokladov. Upozornil však, že niektoré ponukové konania pri nie bežných 
tovaroch už rozbehli, ale ak budú musieť ísť tvrdou cestou obchodných verejných súťaží alebo verejných 
obstarávaní, tak čím neskôr príde rozhodnutie SR FNPŠ, tým viac bude hrať čas proti ním. Ďalšiu otázku, ktorú 
podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi položil bolo, že či organizátor podujatia pracuje s vyrovnaným rozpočtom 
alebo či počítajú aj s nejakým prebytkom. Na uvedené opäť odpovedal prezident ZSL p. Martin Paško s tým, že je 
to skôr naopak. Svetový pohár nie je zisková záležitosť pre podujatia, lyžiarske stredisko Jasná vykázala 
v roku 2016 stratu 1,2 mil. EUR z tohto podujatia. V roku 2020 vďaka covidu bola strata nižšia, ale podujatie bolo 
výrazne oklieštené. Dnes robia všetko preto, aby sa dostali v rámci rozpočtu čo najbližšie k nule. Vďaka partnerstvu 
s TMR sa ZSL podarila dohoda, že prípadná strata ide na ťarchu TMR. Zástupcovia TMR si vďaka výbornej práci 
OOCR Region Liptov uvedomujú, aký to bude mať prínos pre región, preto je tam aj taký príspevok od mesta 
Liptovský Mikuláš a VÚC. V prípade ubytovania v dejisku podujatia sa minulý týždeň organizátori stretli 
s ubytovateľmi a podarilo sa im všetkých spojiť, aby to zabezpečili k spokojnosti všetkých zúčastnených strán. 
Poslednú svoju otázku položil podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi v akých periódach plánuje ZSL 
organizovať Svetový pohár? Prezident ZSL p. Martin Paško odpovedal, tak ako aj v úvode svojej prezentácie, že 
robia všetko preto, aby to bolo aspoň každé tri roky. Zatiaľ to  reálne vyzerá na uskutočnenie podujatia každé štyri 
roky a na tom sa bude ZSL snažiť zotrvať, aby sa mohli striedať v rovnakom termíne (január) s Českom, Poľskom, 
Slovinskom a Chorvátskom.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a opýtal sa na rozpočet podujatia, akým spôsobom je v ňom 
zohľadnený príjem zo vstupného. Na uvedené odpovedal prezident ZSL p. Martin Paško, že to sa nachádza 
v položke TMR a očakávaný výnos z toho, ako sa vyvíja predaj sa predpokladá okolo 400-tisíc EUR. Ďalej sa člen 
SR FNPŠ p. Ivan Greguška opýtal, či všetky výnosy a náklady budú vo výnosoch ZSL alebo je to naskladané 
a premietnuté na viacero subjektov. Prezident ZSL p. Martin Paško uviedol, že všetky výnosy z podujatia patria 
ZSL a výnosy z lístkov TMR, čo vedia zdokladovať. Člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška ďalej porovnával rozpočet 
tohto podujatia v roku 2021 a 2024 a uviedol, že v roku 2021 toto podujatie vedelo TMR zorganizovať s príspevkom 
od štátu vo výške približne 40-tisíc EUR, z uvedeného návrhu sa mu to javí ako veľmi vysoký skok za tri roky. Na to 
prezident ZSL p. Martin Paško uviedol, že je to tak. Rozdiel sú tri roky a rozdiel v cenách sa po covide navýšil 
o 50 %, a to vrátane energií, agregátov, ktorých sa cena stále predražuje kvôli požiadavkám na ekológiu. Zároveň 
doplnil, že v roku 2021 počas covidu nebola potrebná doprava, ktorá teraz je a je to vysoká položka. Ďalej uviedol, 
že keď to porovnali so Špindlerovým Mlynom v Českej republike, ktorý to má logisticky jednoduchšie aj s dopravou 
a polohou, tak náklady mali vyššie aj cez 50 mil. CZK, ktoré poskytol priamo štát a zároveň k tomu Severočeský 
kraj poskytol dotáciu vo výške ďalších cca 9 mil. CZK. Následne člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška položil svoju 
poslednú otázku, a to čo nastane v prípade zrušenia podujatia napr. z dôvodu počasia, aký je ďalší postup 
v takomto prípade? Prezident ZSL p. Martin Paško odpovedal, že v prípade zlých podmienok majú odsúhlasený 
náhradný termín v pondelok, čo je v danom prípade rarita a ďalej pokračoval, že so slalomom by nemal byť 
problém, maximálne sa posunie štart nižšie. Problém môže nastať s tzv. „obrákom“, preto je naplánovaný 
na sobotu a v najhoršom prípade sa posunie na spomínaný pondelok. Ak ani v tomto prípade sa to nepodarí 
uskutočniť, tak na túto situáciu sú poistení, ktoré je tiež uvedené v rozpočte a z toho sa potom budú kompenzovať 
prípadne následne veci. Generálny sekretár ZSL p. Radovan Cagala doplnil, že uzatvoriť tento druh poistenia je 
povinnosťou stanovenou FIS a bez uzatvorenia takéhoto poistenia by nebolo možné podujatie uskutočniť.  
 
O slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a opýtal sa aký vplyv by 
malo prípadné zrušenie podujatia na príspevok Fondu na podporu športu? Odpoveď bola, že žiadny. V prípade, že 
zrušia podujatie, Fond na podporu športu uhradí príspevok rovnako. 
 
Otázku položil aj člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek, ktorá sa týkala prezentovaných položiek rozpočtu, kde sa v rámci 
predloženého návrhu rozpočtu nachádza podpora zo strany Slovakia Travel? Na uvedené odpovedal prezident 
ZSL p. Martin Paško, že organizácia Slovakia Travel neposkytuje príspevok na podujatie, ale kupuje mediálny 
priestor na vysielanie do zahraničia, do 30 krajín pre 150 mil. divákov po celom svete. Pripravujú spoty, kde sa 
bude prezentovať Slovensko a región Liptov. 
 
Slova sa ujal aj predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, zrekapituloval chronologicky celý stav s tým, že do FIS 
WORLD CUP JASNÁ 2024 ostáva 100 dní a na margo uvedeného sa opýtal, kedy prišlo v ZSL k rozhodnutiu takéto 
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podujatie usporiadať? Prezident ZSL p. Martin Paško na to odpovedal, že žiadosť zväz podal v máji 2021. Predseda 

SR FNPŠ p. Ladislav Križan v tej súvislosti požiadal všetkých prítomných, najmä kolegov zo Slovenského 
olympijského a športového výboru (ďalej len „SOŠV“), aby sa posúvali ďalej takéto informácie. Fond na podporu 
športu sa vždy snaží byť predvídateľným partnerom aj v prípade podujatí. Zmena právnej úpravy zákona o fonde 
nastala k 15.06.2022, k zástupcom Fondu na podporu športu sa dostala žiadosť, napriek našej komunikácii 
s MŠVVŠ SR mesiac dozadu. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan týmto konštatovaním uviedol, že nechce 
nikoho kritizovať, iba zhodnotiť, že aj Fond na podporu športu sa následne dostáva do veľmi náročnej situácie, ak 
nedisponuje dôležitými informáciami včas. Všetkých tak opäť požiadal, aby sme boli predvídateľní aj v kontexte 
rozpočtových aj zákonných možností. Fond na podporu športu musí mať vedomosť o tom, kto sú iné subjekty 
v podkladoch, aké sú práva a zodpovednosti a vo vzťahu k rozpočtu uviedol, že potrebuje, aby granularita v tomto 
išla podstatne nižšie, aby jasne a podrobne vedeli, čo predstavujú jednotlivé riadky a položky v predloženom 
rozpočte a mali možnosť vidieť primárne účtovné doklady a účtovníctvo ZSL. Záverom zhrnul, že to nie je 
jednoduché ani pre Fond na podporu športu, preto všetkých zúčastnených požiadal o maximálnu súčinnosť v 
rámci celého procesu. Posledná otázka predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana smerovala k vysielacím právam 
a RTVS, či to teda znamená, že všetko bude vysielať len spomínaný vysielateľ TV JOJ? Na uvedené prezident 
ZSL p. Martin Paško odpovedal, že vysielanie na Slovensku bude výhradne poskytovať TV JOJ a ich vkladom 
nebude úhrada vysielacích práv, ale úhrada a zabezpečenie celého štúdia vrátane programu, čo podľa jeho názoru 
bude podstatne vyššia pridaná hodnota, ako by získali predajom vysielacích práv. 
 
Záverom k prezentácii ZSL požiadal o slovo opäť projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš a požiadal zástupcov ZSL ohľadom predloženia formálnej žiadosti a projektu, aby sa mal Fond na podporu 
športu možnosť lepšie oboznámiť s celým projektom vrátane rozpočtu, a aby zosúladili technickú aj formálnu 
stránku samotného procesu žiadosti o poskytnutie príspevku na projekt. Zároveň doplnili potrebné potvrdenia 
k žiadosti o poskytnutie príspevku, aby bolo aj procesná stránka v poriadku, v súlade so zákonom a zodpovedne 
si to prešli.  
 
Záverom predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zopakoval stručne vývoj procesov a zhodnotil, že na dnešnom 
zasadnutí boli ešte mnohé témy súvisiace s podujatím neotvorené. Požiadal opäť všetkých o maximálnu súčinnosť, 
pretože je toho veľa, tak aby sme to spoločne zvládli. 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan odovzdal slovo v poradí druhému prezentujúcemu, a to 
prezidentovi SAZ p. Petrovi Korčokovi, ktorý odprezentoval zámer uskutočnenia majstrovstiev Európy v atletike 
do 18 rokov v Banskej Bystrici (ďalej len „ME U18 v atletike“). Na úvod prezident SAZ p. Peter Korčok uviedol, že 
majstrovstvá Európy do 18 rokov je najväčšie podujatie aké kedy SAZ organizoval, a preto uvedie zo širšia 
problematiku organizovania takéhoto významného podujatia, ktoré sa uskutoční v dňoch 18.07. – 21.07.2024. 
Projekt ME U18 v atletike nie je komerčným projektom. Projekt je zameraný na mládež, ktorý by mal výrazne 
pomôcť tomu, aby zaktivizoval mladých športovcov. SAZ zastrešuje druh športu, ktorý historicky zastupuje 
organizátorov najvýznamnejších podujatí na Slovensku ako Medzinárodný maratón mieru v Košiciach, 
Banskobystrická latka, tento rok ako špecializovaný míting Dudinská 50-ka. Prezident SAZ p. Peter Korčok stručne 
zhrnul svoje začiatky pôsobenia v SAZ od roku 2012. SAZ si zadefinovali ciele, ktoré majú jednotlivé športové 
zväzy obdobné, a to popularizácia športu, zvýšenie členskej základne a dobudovanie infraštruktúry. Ďalej zlepšenie 
výsledkov a organizácia významných podujatí, čo je vo verejnom záujme a v záujme zväzu a na čom začali 
pracovať. V atletike je to tak, že 6 rokov dopredu hlásia záujem o organizáciu významného podujatie, avšak 
na dráhe nemohlo byť SAZ žiadne podujatie pridelené, z dôvodu nedostatočnej športovej infraštruktúry, preto sa 
prihlásili v roku 2015 na majstrovstvá Európy v krose, presvedčili zástupcov európskej atletiky, že aj taká krajina 
ako Slovensko chce aktívne pristúpiť k zorganizovaniu takéhoto významného podujatia a koncom roku 2017 
zorganizovali v tom čase najväčšie krosové podujatie s najviac disciplínami s najväčším počtom športovcov v X 
Bionic Sphere v Šamoríne, kde bola infraštruktúra vhodná na také podujatie. SAZ nemalo infraštruktúru na to, aby 
organizovali majstrovské podujatia, ale ďalej pokračovali v budovaní tímu. V roku 2016 znovu obnovili najslávnejší 
atletický míting P-T-S, aby vyškolili ľudí, ktorí pracujú pri takýchto podujatiach, naučili ľudí chodiť na atletiku a tento 
rok zorganizovali už v poradí 8. podujatie, ktoré má štatút strieborného podujatia atletiky. V roku 2019 zorganizoval 
SAZ európsky pohár vo vrhoch v Šamoríne. Po dlhých rokoch sa SAZ podarilo presvedčiť vládu SR, že Slovensko 
potrebuje národný atleticky štadión a v roku 2022 sa tak podarilo zrekonštruovať štadión, ktorý spĺňa podmienky 
na významné majstrovské podujatia v atletike. V roku 2020 ohlásili kandidatúru a v roku 2021 hodnotiaca komisia 
európskej atletiky zhodnotila, že sú pripravení na takéto podujatie, a preto v Banskej Bystrici zorganizovali veľmi 
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vydarené atletické podujatie. V roku 2023 presunuli míting P-T-S do Banskej Bystrice, aby ich tím získal čo najviac 
skúsenosti s týmto prostredím, a aby aj mesto Banská Bystrica ako ich partner začali vnímať ako mesto atletiky. 
V roku 2024 by mali podujatie organizovať. Prezident SAZ p. Peter Korčok ďalej zopakoval, že sa jedná o atletické 
podujatie pre kategóriu do 18 rokov. Ide o kategóriu, na ktorú sa vedia zacieliť, a ktorej vedia vytvoriť podmienky 
na to, aby aj úspešne mohla reprezentovať Slovensko na tomto podujatí a tým, že sme rozbehli veľmi úspešný 
projekt detskej atletiky a mládežníckej atletiky, majú obrovskú členskú základňu práve vo veku do 15 rokov. 
Organizácia takéhoto podujatie si však vyžaduje spoluprácu so širokým spektrom subjektov. Na organizácii 
podujatia SAZ spolupracuje s mestom Banská Bystrica, bez ktorého by také podujatie nemohli dostať, pretože 
súčinnosť štatutára mesta je podmienkou na jeho organizovanie, ďalej spolupracujú s MŠVVŠ SR, SOŠV, uzatvorili 
dohodu o partnerstve s Ministerstvom obrany Slovenskej Republiky, s Vojenským športovým centrom Dukla 
Banská Bystrica a RTVS ako s partnerom, ktorý aj zo zákona má povinnosť vysielať najvýznamnejšie podujatia 
pre mládež. Ten vytvorí signál a bude ho vysielať do celej Európy. Ďalej významné partnerstvo SAZ uzatvorilo 
s Univerzitou Mateja Bela v Banskej Bystrici, pretože bez ich pomoci, bez ubytovacích kapacít a zázemia by 
nedokázali ubytovať také množstvo športovcov. Vzájomná synergia a koncept SAZ dokázali vďaka tomu, že bol 
v Banskej Bystrici EYOF 2022 a aj vďaka tomuto podujatiu sa podarilo dobudovať športovú infraštruktúru 
na Univerzite Mateja Bela v Banskej Bystrici, kde vznikla plnohodnotná atletická 400 m osemdráha, s ktorou majú 
naozaj veľmi unikátne podmienky na to, aby takýto šampionát mohli v Banskej Bystrici zorganizovať. Následne 
odovzdal prezident SAZ p. Peter Korčok slovo generálnemu sekretárovi SAZ p. Vladimír Gubrický, ktorý pokračoval 
v prezentácii. Na úvod svojej časti prezentácie zhrnul, že Slovensko je krajina s atletickou históriou a zopakoval 
najdôležitejšie mítingy, ktoré sa SAZ už podarilo organizovať. 
 

 

 
 
Generálny sekretár SAZ p. Vladimír Gubrický sa následne krátko pristavil pri spolupráci a činnosti mesta Banská 
Bystrica. Uviedol, že Banská Bystrica je hlavné mesto atletiky v SR s jedným z najúspešnejších atletických klubov 
v krajine (Dukla, Slávia PF/UMB) s novým zrekonštruovaným Národným atletickým štadiónom (štadión SNP 
Dukla). Mesto má veľkú tradíciu v organizovaní atletických podujatí, vrátane najväčšieho multišportového podujatia 
na Slovensku EYOF 2022. 
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V rámci prezentácie sa generálny sekretár SAZ p. Vladimír Gubrický venoval Národnému atletickému štadiónu, 
ktorý je spojený s rozcvičovacím štadiónom. Pre nich je unikátny a vďaka tomu môžu kandidovať na organizáciu 
takéhoto podujatia, doteraz takýmito infraštruktúrnymi možnosťami nedisponovali. Štadión je certifikovaný 
svetovou atletikou a je to absolútne plnohodnotný štadión. Zrekapituloval základné dáta k nemu. 
 

 
 
Po informáciách k štadiónu, poskytol prítomným členom SR FNPŠ, DR FNPŠ a prizvaným hosťom informácie 
k oblastiam, ktoré je k takémuto podujatiu nevyhnutné zabezpečiť. Ako prvú uviedol ubytovanie a stravu. Všetky 
šampionáty tohto rangu sú bežne ubytovávané v mestách – hoteloch, čo im neumožňujú kapacity Banskej Bystrice. 
 

 
 
Následne generálny sekretár SAZ p. Vladimír Gubrický podal informáciu o očakávaných počtoch atlétov, 
sprievodných osôb, divákoch a pracovníkoch. Uvedený počet 1100 atlétov vychádza z počtu, ktorý bol tento rok 
na podujatí - majstrovstvách Európy U20 v Jeruzaleme. Letiská, z ktorých bude nutné zabezpečovať transport sú 
v Bratislave a Viedni. Ako ďalej uviedol, súťažný čas, v ktorom budú priamo prebiehať súťaže je 38,5 hod. a k tomu 
si je potrebné prirátať kompletné zabezpečenie rozhodcovské, organizačné, dobrovoľnícke. 
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Záverom prezentácie predostrel generálny sekretár SAZ p. Vladimír Gubrický kompletný návrh položkového 
rozpočtu, ktorý sa odvíjal od skúseností, ktoré majú z podujatí, a ktoré nevnímali na obdobných podujatiach. 
Tohtoročné majstrovstvá Európy U20 v Jeruzaleme mali rozpočet 3,8 mil. EUR, ktorý celý financoval štát. Ich 
rozpočet je momentálne na úrovni 2,155 mil. EUR, ale samozrejme, sú tam určité pohyby, ktorú môžu stále nastať. 
Žiadosť o príspevok na Fond na podporu športu je viac ako 1,3 mil. EUR. Ďalej uviedol, že podujatie bude 
neziskové, jedná sa o kategóriu do 18 rokov. Podobne ako pri EYOF očakávajú, že počas tohto podujatia bude 
Banská Bystrica plná, plné hotely, pretože je to kategória, za ktorou vždy prídu aj rodičia. SAZ má za to, že 
ekonomický prínos bude aj pre región, ubytovanie a strava bude príjem, pomôže to rozvoju univerzity a taktiež 
skvalitnenie tých športovísk, ktoré sa tam nachádzajú. Samozrejme takéto veľké podujatie vyžaduje veľký 
organizačný výbor. Následne stručne informoval o zasadnutí, ktoré sa konalo v deň zasadnutia SR FNPŠ ako aj 
o vizite z európskej atletiky, ktorá hodnotila pripravenosť a dávala ďalšie požiadavky, čo sa týka zaistenia. 
Momentálne technické požiadavky sú, že okrem signálu do celej Európy sa vysiela aj stream na stránke európskej 
atletiky, kde musí byť k dispozícii každá jedna disciplína osobitne, takže po tých povinnostiach technických a 
organizačných je toto podujatie jedným z najvyšších, ktoré môže byť, a aj keď sa zoberie do úvahy počet 
účastníkov, ktorí budú vyše týždňa v Banskej Bystrici. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval 
za prezentáciu obom predstaviteľom SAZ a otvoril k nej diskusiu.  
 
O slovo ako prvý požiadal člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a opýtal sa k rozpočtu, ktorý mal k dispozícii v rámci 
žiadosti, a to k najväčšej položke, povinne zabezpečovaným priestorom v hodnote 300-tisíc EUR. Uviedol, či sú to 
spomínané ubytovania účastníkov, ktoré boli prezentované. Na uvedené odpovedal generálny sekretár SAZ 
p. Vladimír Gubrický, že táto položka je uvedená v tabuľke od MSVVŠ SR, ktorú vypĺňajú a má obmedzený počet 
položiek, a preto to nie je exaktnejšie rozdelené. Uvedenou sumou mali na mysli všetky tie veci, ktoré musia 
zabezpečiť od stanov, prenajatých priestorov, tréningových priestorov, služobných priestorov atď. Pri tejto 
príležitosti poukázal na druhý rozpočet, v ktorom sú tie položky uvedené podrobne do detailných čísiel.  
 
Následne si slovo vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a opýtal sa, keďže vlastníkom a správcom tohto 
národného štadióna je verejnoprávna autorita, takisto je tam druhý osemdráhový štadión, ktorý bol postavený 
z verejných zdrojov pri univerzite, či tieto priestory budú k dispozícii bezodplatne. Generálny sekretár SAZ 
p. Vladimír Gubrický potvrdil, že úplne bezplatne, na základe čoho majú uzatvorené dohody o spolupráci. 
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V otázkach ďalej pokračoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a opýtal sa na hlavného organizátora tohto 
podujatia, či je to SAZ alebo ich dcérska obchodná spoločnosť? Generálny sekretár SAZ p. Vladimír Gubrický 
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uviedol, že ide o spoluprácu, aj kvôli ekonomickým aspektom, aby SAZ nemusel znášať tie nadbytočné náklady, 
ktoré nemusí znášať. Hlavným organizátorom, ktorý ma podpísanú zmluvu s európskou atletikou, je však SAZ. 
Ďalej sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan opýtal, či sú platné a účinné zmluvy, ktoré im garantujú nejakú 
podporu zo strany verejného sektora alebo štátom vlastnených podnikov? Na uvedené odpovedal opäť generálny 
sekretár SAZ p. Vladimír Gubrický s tým, že stále čakajú na garanciu zo strany štátu, a teda zo strany Fondu 
na podporu športu, ktorý je jediná inštancia, ktorá takú garanciu môže dať. Aktuálne sú pred podpisom zmluvy 
s RTVS, avšak na základe deklarácie, ktorú majú veria, že to bude len formálna záležitosť. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan sa ďalej dotázal, vzhľadom na obrovský presah, pre účely rozvoja aj cestovného ruchu, či existuje 
nejaká predbežná dohoda aj s organizáciou Slovakia Travel? Prezident SAZ p. Peter Korčok odvetil, že to je 
v rovine predbežných diskusií. 
 
O slovo sa prihlásil a otázku položil aj predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter 
Dedík ohľadom položky spojenej so stravovaním, o ktorej predtým spolu diskutovali, či sa im podarilo avizované 
problémy vyriešiť. Generálny sekretár SAZ p. Vladimír Gubrický odpovedal, že hľadajú možnosti tak, aby 
v priestoroch univerzity, kde to nie je jednoduché odstravovať v rozumnej obrátke taký počet účastníkov, 
maximálne v ústrety im vychádza univerzita, hľadajú priestory, s využitím kuchyne, pristaví sa stan s technickými 
záležitosťami a priamo stravovanie by malo prebiehať na viacerých miestach, aby bolo zabezpečených viacero 
výdajných miest. 
 
Otázku zástupcom SAZ položil aj prezident ZSL p. Martin Paško, ktorý sa informoval ohľadom vysielacieho signálu, 
ktorý by mal SAZ zabezpečiť prostredníctvom RTVS, pretože oni mali skúsenosť, že narazili na limit FIS, ktorý 
nevedela RTVS splniť. Na uvedené odpovedal generálny sekretár SAZ p. Vladimír Gubrický, ktorý uviedol 
informácie k TV prenosom a zopakoval povinnosť streamovať každú disciplínu zvlášť tromi kamerami najmä počas 
kvalifikácie, a to si aj vlastnými prostriedkami budú musieť zabezpečiť, čiže v jednej chvíli, pri siedmich disciplínach, 
musia mať na stanovištiach aktívnych až 21 kamier. Doplnil ho aj prezident SAZ p. Peter Korčok, ktorý uviedol, že 
stále komunikujú so zástupcami RTVS ohľadom vysielacieho signálu a jeho zabezpečení. S obdobnými súťažami 
už mali skúsenosti a chcú ho vylepšiť. Z uvedeného dôvodu to chcú uskutočniť v meste Banská Bystrica, pretože 
RTVS je ich partnerom a tam už v rámci EYOF 2022 vysielala signál, ktorý išiel do viac ako 70 krajín sveta, mali 
tam 53 ľudí. Nároky na vysielanie však teraz budú ešte väčšie, dodal. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zosumarizoval, že na základe uvedeného nebude problém zo strany SAZ 
poskytnúť štruktúru práv, povinností a zodpovednosti subjektov a prístup do účtovníctva pre účely Fondu 
na podporu športu, pretože to nevníma ako žiaden problém, ale ako samozrejmosť. Záverom ešte položil otázku 
a opýtal sa na spoluprácu so samosprávou – krajským mesto a regiónom pri organizácii zamýšľaného podujatia, 
či rokovania smerujú k tomu, že by finančne podporili toto podujatie alebo aké typy nákladov by na seba prevzali, 
pretože chápe, že ich výdaje budú napr. mestská polícia, odpad, voda, ale ci už niečo predbežne dohodnutí sú 
alebo sa na to ešte čaká. Na uvedenú otázku odpovedal generálny sekretár SAZ p. Vladimír Gubrický, že nie je to 
v silách mesta prispieť finančne, ale sú dohodnutí na presun kultúrneho leta na termín, keď bude podujatie, čiže 
spravia program pre tých, čo tam budú a zároveň by mala byť mestská doprava zadarmo. Rokujú aj o odpustení 
dane za ubytovanie a samosprávny kraj im vyšiel v ústrety s internátmi, ktoré im dali k dispozícii za najnižšie možné 
náklady. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na to konto reagoval, že samosprávy nie sú ekonomicky 
zainteresované na organizácii podujatí, nie sú súčasťou existujúceho daňového mixu, nemajú z toho nič, ani 
z predaného ubytovania, pitia, či jedla a malo by sa v budúcnosti viac uvažovať ako ich ekonomicky motivovať, aby 
sa na takýchto veciach podieľali. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan veľmi pekne poďakoval za prezentáciu SAZ a následne odovzdal slovo 
členke výkonného výboru SFZ a výkonnej riaditeľke SFZ Event, s.r.o. p. Márii Berdisovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ o stave príprav organizácie ME U21 2025, ktoré sám označil vzhľadom na jeho veľkosť de facto po 20 
rokoch za najväčšie športové podujatie, ktoré vedia zorganizovať na Slovensku v najpopulárnejšom športe 
na svete. Členka výkonného výboru SFZ a výkonná riaditeľka SFZ Event, s.r.o. p. Mária Berdisová poďakovala 
za slovo a doplnila, že je to jedno z najväčších športových podujatí, ktoré sa uskutoční v rôznych mestách po celej 
Slovenskej republike a historicky prvýkrát sa ME U21 uskutočnia v jednej krajine so 16 tímami na 8 štadiónoch, čo 
sa doposiaľ ešte neudialo. Doteraz boli v tejto kategórii prevažne zdieľané kandidatúry a zdieľaná organizácia. 
Tohto roku ME U21 organizovalo Rumunsko a Gruzínsko, dva roky predtým Slovinsko a Maďarsko. Zo strany Únie 
európskych futbalových zväzov (ďalej len „UEFA“) bolo odporúčanie v čase, keď SFZ ešte len žiadalo 
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o organizáciu, aby to uskutočnila samostatná entita – právnická osoba, pretože to nie je podujatie, ktoré je možné 
organizovať ľuďmi, ktorí to zabezpečia popri svojej hlavnej činnosti na zväzoch. Z uvedeného dôvodu, keď 
25.01.2023 rozhodla UEFA na svojom výkonnom výbore, že podujatie bude pridelené Slovensku, konferencia SFZ 
hneď vo februári rozhodla o zriadení samostatnej obchodnej spoločnosti SFZ Event, s.r.o. SFZ Event, s.r.o. bola 
zriadená za účelom zastrešenia organizácie turnaja a oficiálne začala svoju činnosť dňa 01.06.2023 (vrátane 
zakladateľských dokumentov, registrácie v OR SR, orgánov spoločnosti, prenajatého sídla v budove sídla SFZ a 
vybavenia). Následne sa krátko predstavila organizačnú štruktúru novozaloženej obchodnej spoločnosti. Ďalej 
uviedla, že podujatia UEFA sú tvorené ako balík náležitostí s mnohými vopred stanovenými požiadavkami a 
podmienkami. V určitých veciach má organizátorská krajina voľnosť, ale vo väčšine sú ako organizátor obmedzený, 
resp. veľa vecí, čo chcú uskutočniť, sú podmienené predchádzajúcim súhlasom UEFA. Organizačná štruktúra je 
v zásade nalinajkovaná zo strany UEFA, ktorá vytvorila tzv. pavúka, ktorého oni napĺňajú personálom, pričom 
každá pozícia má už daný popis pracovnej činnosti. Kmeňová štruktúra pozostáva z 8 ľudí, pričom začali 
spolupracovať s tímom, ktorý pripravoval EYOF kvôli tomu ako podujatie dopadlo, ich skúsenostiam, referenciám 
a môže potvrdiť, že tento kolektív je skvelý. Následne skonštatovala, že technické, organizačné a finančné 
zabezpečenie je nastavené a organizácia SFZ Event, s.r.o. je plne funkčná. Prítomných členov SR FNPŠ a hostí 
stručne informovala, čo novovzniknutá spoločnosť od svojho vzniku stihla uskutočniť smerom k podujatiu: 

- absolvovali 2-dňový workshop v Bukurešti v Rumunsku v dňoch 04. – 05. júla 2023, kde sa zúčastnili aj 
semifinále tohto šampionátu, tak mali možnosť na mieste vidieť ako vyzerá organizácia, mesto a ako to 
tam funguje priamo v praxi, 

- stretli sa s primátormi hostiteľských miest dňa 20.júla 2023 vo Zvolene, 
- absolvovali 1. návštevu (tzv. „site visit“) zo strany UEFA, ktorá bola zameraná na tri časti, a to futbalové 

štadióny, tréningové ihriská a hotely (25.09. – 5.10.2023). Návšteva dopadla veľmi pozitívne, dokonca 
nad očakávania zástupcov UEFA. Podmienkou UEFA bolo, že od hotela nemôže byt tréningové ihrisko 
ďalej ako 20 minút, maximálne pol hodinu, ale to musí byt buď skvelé tréningové ihrisko alebo exkluzívny 
hotel. Na základe toho mohli vyškrtať miesta, ktoré sú absolútne nevhodné a zároveň si mohli ujasniť, kde 
by to bolo schodné. Na základe tejto „site visit“ bude zostavený katalóg hotelov a k tomu prislúchajúce 
tréningové plochy, ktoré budú následne ponúknuté účastníkom turnaja.  

Členka výkonného výboru SFZ a výkonná riaditeľka SFZ Event, s.r.o. p. Mária Berdisová na margo uvedeného 
podotkla, že aktuálne prebieha ešte kvalifikácia na záverečný turnaj. Následne sa urobí tzv. „final draw“ 
(rozlosovanie), ktorý bude rovnako organizovať SFZ Event, s.r.o., kde sa vylosujú jednotlivé úspešné družstva a 
určí sa, v ktorej skupine budú hrať. Slovensko však má právo výberu ako organizátor turnaja, a preto už teraz je 
známe, že bude hrať na štadiónoch v Bratislave a Trnave. Všetky miesta konania založené na princípe dvojičiek 
v rámci základnej skupiny sú: 
 1. skupina: Bratislava - Trnava 
 2. skupina: Dunajská Streda – Nitra 
 3. skupina: Žilina - Trenčín 
 4. skupina: Košice - Prešov 
Finálny termín organizovaného šampionátu zatiaľ ešte nie je finálne potvrdený, môže dôjsť ešte ku korekciám, ale 
nie viac ako o pár dní. SFZ Event, s.r.o. zatiaľ pracuje so svojim návrhom termínu, a to 18.06. - 05.07.2025. Krátko 
sa v rámci prezentácie vrátila k organizačnej štruktúre spoločnosti SFZ Event, s.r.o. a uviedla, že s pribúdajúcim 
časom bližšie k šampionátu sa všetky uvedené zriadené pozície budú dupľovať do každého hostiteľského mesta, 
t .j. sa vynásobia ôsmimi. Členka výkonného výboru SFZ a výkonná riaditeľka SFZ Event, s.r.o. p. Mária Berdisová 
podotkla, že SFZ komunikáciu s hostiteľskými mestami nadviazali ešte pred pridelením samotného záverečného 
šampionátu, rovnako tak rokovania s MŠVVŠ SR a Fondom na podporu športu, kde jednou z podmienok bol 
záväzok – garancia zo strany hostiteľských miest, že budú spolupracovať a predbežný alebo podmienečný súhlas 
štátu v zastúpení Fondu na podporu športu, že finančne toto podujatie podporí. Rozpočet SFZ Event, s.r.o na takýto 
záverečný šampionát je v inej situácii ako prezentovali zástupcovia ZSL alebo SAZ. Rozpočet turnaja sa pripravuje 
v spolupráci s UEFA a mal by byť hotový do konca októbra 2023. Už teraz však vedia, že rozpočet sa bude 
pohybovať na úrovni cca 10 mil. EUR. UEFA záverečný turnaj finančne rovnako podporuje, ale len niektoré 
vyhradené náklady. Finálny rozpočet následne SFZ Event, s.r.o. predloží Fondu na podporu a bude obsahovať tri 
druhy výdavkov, a to jeden, ktorý UEFA hradí úplne, druhý, na ktorom sa podieľa UEFA s úhradou čiastočne a tretí, 
na úhrade ktorého sa nepodieľa vôbec. Šampionát nebýva ziskový a nebude pravdepodobne ani u nás. Čo sa týka 
príjmov, tak príjmy majú len teda z UEFA, Fondu na podporu športu a vlastných zdrojov, ale čo sa týka ticketingu, 
príjmy z predaja vstupeniek neprináležia im ako organizátorovi, to si ponecháva UEFA a rovnako tak nemajú právo 
obchodovať ani vysielacie práva. Organizátor turnaja má právo na výber partnerov, ale aj to je obmedzené 
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maximálnym počtom 6, pričom kategórie produktov alebo vecí, ktoré títo partneri vedia zastrešiť, tiež podlieha 
schváleniu UEFA. Dôvodom je, aby sa to nekrylo s partnermi UEFA, takže to organizátorom značne obmedzuje 
možnosť ísť do voľnej spolupráce aj s rôznymi partnermi, s ktorými by prípadne do spolupráce ísť chceli. Ako 
príklad členka výkonného výboru SFZ a výkonná riaditeľka SFZ Event, s.r.o. p. Mária Berdisová uviedla, že napr. 
dnes často spomínaný Slovakia Travel ako partner priamo nemôže byť účastný na spolupráci, keďže UEFA to 
zamietla kvôli konfliktu s ich partnerom, ale budú hľadať iné formy spolupráce. Rovnako majú dané maximálne 
finančné limity, ktoré môžu žiadať od partnerov. Záverečný šampionát naplno pripravujú a dokopy budú pripravovať 
skoro dva roky, nielen týkajúce sa samotnej infraštruktúry, ale aj organizačne a radi by aj touto cestou požiadali 
o navýšenie finančnej podpory, ktorá bola predbežne schválená aj v závislosti od výslednej výšky rozpočtu, keďže 
potrebujú to rozdeliť aj na úhradu výdavkov v roku 2024 aj 2025 a chceli by žiadať o pokrytie výdavkov na 
organizáciu šampionátu, a to vo výške 2,5 mil. EUR. To je ich návrh zatiaľ bez predloženia finálneho rozpočtu. 
Zvyšné sú vlastné zdroje a UEFA má prísne nastavený systém financovania športových podujatí založený na 
princípe splátok, kde prvú splátku vo výške 500-tisíc EUR už dostali, na ďalšiu splátku má organizátor SFZ Event, 
s.r.o. nárok až na konci budúceho roka. Následne pokračovala a uviedla, že na spomínanom workshope 
v Rumunsku, sa pýtali organizátorov vtedy prebiehajúceho šampionátu, čo by urobili inak. Ich odpoveď bola, že by 
zorganizovali šampionát na malých štadiónoch. Členka výkonného výboru SFZ a výkonná riaditeľka SFZ Event, 
s.r.o. p. Mária Berdisová podotkla, že lepšie vidieť menší štadión plný, ako veľký poloprázdny a na tom to chcú 
v rámci SFZ Evente, s.r.o. zakladať. V súčasnosti pracujú na viacerých stratégiách. Jedna z nich je aj 
marketingová, ale pracujú už aj na poli organizácie, zisťovania stavu infraštruktúry a nacenenia jednotlivých vecí, 
ktoré budú musieť dostavať, dobudovať, upraviť, vylepšiť. 
 
Na oficiálny report z uskutočneného „site visit“ ešte čakajú, keďže UEFA ho ešte len minulý týždeň ukončila, ale 
keďže zástupcovia SFZ Event, s.r.o. boli s nimi počas celej návštevy, tak majú predstavu, čo bude približne 
jej obsahom. Navštívili aj stavenisko futbalového štadióna v Prešove, komunikovali s nimi a vychádzajú z toho, že 
štadión v Prešove stihnú postaviť včas. Členka výkonného výboru SFZ a výkonná riaditeľka SFZ Event, s.r.o. 
p. Mária Berdisová stručne uviedla, že sú pripravení na alternatívy, nič tomu ale aktuálne nenasvedčuje, takže 

momentálne to nie je témou dňa. Na štadiónoch v Trenčíne a Žiline musí dôjsť k výmene umelého trávnika 
za prírodný alebo hybridný, avšak to nie je len kvôli šampionátu, ale aj preto, že oba kluby z týchto štadiónov hrajú 
najvyššiu súťaž, ktorá má tiež takú požiadavku. Ďalej uviedla, že komunikácia s Fondom na podporu športu v tejto 
veci už začala a majú za to, že celý projekt pôjde cestou ŠINV, resp. podporili zaradenie projektov do ŠINV v oboch 
prípadoch. Tieto výmeny sú úplne esenciálna podmienka, ktorá musí byť splnená. UEFA má na každý štadión 
presné kritériá, kde čo môže byť umiestnené, a aj to bolo predmetom „site visit“. Ďalej sa pristavila pri štadióne 
v Trnave a uviedla, že podľa UEFA tam nie je miesto pre celý TV compound, kde požadujú 1000 m2 voľného 
priestoru s tým, že musí byť otvorená južná strana kvôli satelitom a aktuálne už to riešia so zástupcami štadióna. 
Ako ďalší príklad uviedla, že nová tribúna v Trenčíne, ktorá bola nedávno kolaudovaná, nebude použitá 
na vysielanie TV signálu, pretože pri „site visit“ bolo zistené, že slnko svieti a hýbe sa smerom, že nevedia použiť 
kamery na hlavnej tribúne na zápasy, ktoré sa konajú v skorších časoch, a tým pádom si štadión bude vyžadovať 
investície aj do starej tribúny. Pravdepodobne bude potrebné dobudovať platformy pre kamery, sociálne zázemie 
atď. Nielen štadióny, ale aj tréningové ihriská si budú vyžadovať revitalizáciu/dobudovanie. Aktuálne pripravovaný 
katalóg obsahuje cca 25 tréningových plôch, avšak finálny počet užívaných v rámci ME U21 2025 sa po voľbe 
tímov zníži na počet 17. Počas „site visit“ bolo vylúčených 5 tréningových plôch ako absolútne nepoužiteľných na 
účely turnaja. V SFZ Event, s.r.o. však chcú pracovať na všetkých 25 vybraných, pretože k tomu zúženiu výberu 
môže dôjsť až v marci - apríli 2025, a to by už bolo neskoro. Zároveň rátajú s revitalizáciou trávnika plus 
s dobudovaním sociálnych zariadení, potrebujú investovať do zázemia, aby mali všetky tréningové plochy rovnaký 
štandard. Aktuálne čakajú na oficiálny report z UEFA, ktorý im to celé zhrnie ku každému štadiónu, aj tréningovým 
plochám. Do 16. októbra 2023 by mali mať závery a predbežné nacenenie spolu s rozpočtom by potom mohli 
Fondu na podporu športu dodať začiatkom novembra 2023. Zároveň v novembri, po prvom reporte zo „site visit“ 
by chceli nadviazať spoluprácu už s hostiteľskými mestami. Na záver sa členka výkonného výboru SFZ a výkonná 
riaditeľka SFZ Event, s.r.o. p. Mária Berdisová tiež pristavila pri téme diváckej návštevnosti. Z dôvodu, že UEFA 
potrebuje ku všetkému dáta, spravili si prieskum zameraný na nákup lístkov, hoci príjmy z predaja nie sú príjmom 
SFZ. V krátkosti prezentovala, že okrem dát predstavili UEFA aj stratégiu. Ak sa zamerajú na rodiny s deťmi aj 
so sprievodným programom, majú za to, že vedia pritiahnuť až 360-tisíc ľudí, ale minimálne by chceli dosiahnuť 
návštevnosť okolo 280-tisíc ľudí.  
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan veľmi pekne poďakoval za odprezentovanie podujatia a otvoril diskusiu 
k odprezentovanému významnému podujatiu. 
 
O slovo požiadal prezident SAZ p. Peter Korčok a položil otázku, či SFZ Event, s.r.o. robí nejaké aktivity k tomu, 
aby reprezentácia do 21 rokov na šampionáte uspela, či pripravujú nejaký špeciálny program. Ďalej sa opýtal, či 
existuje vekové ohraničenie - spodná hranica účastníkov pre reprezentáciu do 21 rokov, pretože v atletike existuje 
spodná veková hranica. Po krátkej diskusii odznela odpoveď, že vo futbale limit účasti predstavuje iba horná veková 
hranica, spodná nie. Členka výkonného výboru SFZ a výkonná riaditeľka SFZ Event, s.r.o. p. Mária Berdisová ďalej 
uviedla, keďže Slovensko nehrá kvalifikáciu ako organizátor turnaja je priamym účastníkom, tak mužstvo musí 
nejakým spôsobom fungovať a informovala prítomných, že práve dnes 12.10.2023 absolvuje reprezentácia do 21 
rokov prvý priateľský zápas s rovesníkmi z Poľska na štadióne v Košiciach a následne s klubom MFK Dukla 
Banská Bystrica v Poprade. Rovnako absolvujú pravidelné zrazy v asociačných termínoch, kde odohrajú priateľské 
zápasy. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa ujal slovo a podotkol, že v roku 2023 poskytol Fond na podporu športu 
takmer 5 mil. EUR na výstavbu futbalového štadióna v Prešove a tento rok už neplánuje poskytnúť žiadne ďalšie 
výdavky. Pred konaním podujatia organizované SAZ opäť vyzval všetkých na zapojenie samospráv 
do spomínaného „daňového mixu“, rozmýšľať ako ich zainteresovať a finančne motivovať. 
 
O slovo požiadal aj predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a uviedol, že 
MŠVVŠ SR eviduje ešte požiadavku Slovenského stolnotenisového zväzu na organizáciu majstrovstiev Európy 
U21 v roku 2025, ktorý už predložili aj predbežný návrh rozpočtu s požiadavkou vo výške cca 200-tisíc EUR. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že to eviduje, keďže sa obrátili s požiadavkou aj priamo na Fond 
na podporu športu.  
 
Záverom už len predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan vysvetlil predbežný návrh uznesení, o ktorých bude SR 
FNPŠ hlasovať, rekapituloval dáta, sumy všetkých žiadaných príspevkov a pripomenul, že prekračujú zákonné 
možnosti Fondu na podporu športu a potrebujú ďalšie dáta na uzavretie projektu Svetového pohára v Jasnej. Ak 
v tomto podujatí existujú aj náklady na rok 2023, požiadal o ich identifikáciu, aké náklady vzniknú, a či budú z účtu 
ZSL uhradené na účet dodávateľov ešte v tomto roku.  
 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval prítomných členov SR FNPŠ, že by v rámci tohto bodu umožnil 
prezentáciu súčasného stavu projektu zástupcov ARÉNA DSZ, a.s a požiadal ich, aby im členovia SR FNPŠ 
venovali 15 minút s tým, že disponujú už stanoviskom z Útvaru hodnoty za peniaze (ďalej len „ÚHP“) a kľúčová 
otázka nie je predstavovať projekt, ale povedať si, čo sa má diať ďalej. Zapracovať veci z odporúčania ÚHP a 
posunúť verejné obstarávanie. Po súhlase členov SR FNPŠ následne privítal predsedu predstavenstva ARÉNA 
DSZ, a.s. p. Zoltána Horvátha a projektovú manažérku ARÉNA DSZ, a.s p. Andreu Borosovú a informoval ich, že 
všetky podklady, ktoré doteraz mal k projektu ARÉNA DSZ, posúval na SR FNPŠ obratom. Následne zástupcov 
ARÉNA DSZ požiadal o informácie o stavebnom konaní, verejnom obstarávaní a ďalších zdrojoch financovania, 
aby si nastavili tu pracovnú mapu a dostali odpoveď na to, ako im vie Fond na podporu športu pomôcť.  
 
Predseda predstavenstva ARÉNA DSZ, a.s. p. Zoltán Horváth poďakoval za možnosť prezentovať ich 3 až 4 ročnú 
prácu na tomto projekte. Uviedol, že vzhľadom na rozvoj hádzanej a celkovo športu v Dunajskej Strede, súčasná 
športová hala, ktorá má kapacitu 450 ľudí, nie je vyhovujúca, a teda začali projektové práce na jednej multifunkčnej 
aréne, ktorá vychádza zo všetkých atribútov súťažných líg alebo turnajov v hádzanej, ktoré sú stanovené 
Európskou hádzanárskou federáciou. Absolvovali veľa návštev rôznych infraštruktúrnych novostavieb hlavne 
v Maďarsku, preštudovali skoro celú Európu až sa dostali k projektu, ktorý je momentálne na stole. Predseda 
predstavenstva ARÉNA DSZ, a.s. p. Zoltán Horváth ďalej informoval, že majú právoplatné stavebné povolenie a 
pracuje sa na realizácii projektu. Základom je predpis Európskej hádzanárskej federácie, centrálny dvorec – ihrisko 
a v prípade úpravy hľadiska, sa dajú umiestniť naprieč dve plnohodnotné ihriska a z toho sa zrodila celá stavba, 
ktorá bude spojená cez podlažie s jestvujúcou halou a na základe toho vyšla po novom kapacita haly pre 3 500 
ľudí. S takou kapacitou sa dá usporiadať aj skupinová fáza majstrovstiev Európy, majstrovské zápasy dospelých, 
mládežnícke, liga majstrov a pod. V rámci tohto zástupcovia ARÉNA DSZ prezentovali projekt aj prostredníctvom 
videoukážky. 
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za krátku prezentáciu a zopakoval, že si váži tú akcieschopnosť 
a veci, ktoré v iných mestách trvajú roky až mesiace, oni zvládli veľmi rýchlo a pre nás je to jeden z tých kľúčových 
projektov, ktorý mal byť ukážkou toho, ako sa to má robiť, pretože mnohé projekty, ktorým sa venoval Fond na 
podporu športu v rámci ŠINV, boli riešením problémov z minulosti alebo roky rozostavané stavby. Následne zhrnul 
procesný postup projektu, úlohy a vyslovil požiadavku ÚHP, že chcú posudzovať projekty ešte pred verejným 
obstarávaním tak, aby ich odporúčania vedeli byť zapracované do procesov. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
sa následne opýtal zástupcov ARÉNA DSZ, či už začali verejné obstarávanie. Predseda predstavenstva ARÉNA 
DSZ, a.s. p. Zoltán Horváth odpovedal, že ešte nie. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa tak pristavil 
pri obsahu odporúčania ÚHP a odkázal na kľúčové odporúčanie ÚHP, a to na zníženie PHZ minimálne o 1,14 mil. 
EUR o tie 3,9 %. Na základe uvedeného sa opýtal prezentujúcich hostí, či sa s tým vedia stotožniť, a či vedia 
upraviť všetku dokumentáciu ešte pred vyhlásením verejného obstarávania. Predseda predstavenstva ARÉNA 
DSZ, a.s. p. Zoltán Horváth odpovedal, že ak iná cesta nie je, tak samozrejme sa s tým budú musieť stotožniť 
a upraviť, aby získali zdroje. Následne prebehla krátka diskusia o tom, aký je zámer odporúčania. Predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan sa informoval, akým spôsobom uvažujú o potenciálnych zdrojoch spolufinancovania a ako 
príklad uviedol projekt ŠINV v Prešove. Opýtal sa tiež, či sa chcú uchádzať o vyšší príspevok, lebo nemajú 
definitívne vyriešené spolufinancovanie a zároveň im poradil, aby nespomaľovali proces verejného obstarávania 
a spustili ho po zapracovaní pripomienok. Predseda predstavenstva ARÉNA DSZ, a.s. p. Zoltán Horváth 
odpovedal, že preto robia maximum v roku 2023, aby nestáli, aby začali s verejným obstarávaním, vyhotovujú 
realizačný projekt, aby sa dostali bližšie k samotnej realizácii, ale tiež doplnil, že nastavenie podmienok a samotné 
spustenie verejného obstarávania bez zrejmých zdrojov financovania je náročné. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan uviedol ako príklad verejné obstarávanie mestskej krytej plavárne v Košiciach, kde tiež nemali schválený 
príspevok a uviedli si ako podmienku do verejného obstarávania/na podpis zmluvy, že je to podmienené 
schválením príspevku z Fondu na podporu športu. Ďalší príklad k spolufinancovaniu uviedol projekt Žilinskej 
univerzity v Žiline, kedy deň po tom, ako mestské zastupiteľstvo v Žiline schválilo spolufinancovanie tamojšej 
športovej haly, Fond na podporu športu v správnom načasovaní zasadol a jednohlasne schválil príspevok. Zatiaľ 
história ukázala, že Fond na podporu športu nie je vo vzťahu k nim ten, čo brzdí procesy, preto dnes chceli spolu 
s kolegami byť proaktívni, aby to posunuli vpred, keďže majú pocit, že ušli hodný kus cesty vpred. Myslí si však, že 
ešte je veľký kus cesty pred nami všetkými. Podľa neho všetci vnímajú mieru neistoty smerom k uzneseniu, ktoré 
vo vzťahu aj k ich projektu prijali práve s ohľadom na koncepciu, ktorá má byť ŠINV prijatá v zmysle existujúcej 
stratégie rozvoja športu schválenej vládou Slovenskej republiky.  
 
K uvedenému sa prihlásil o slovo člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a konštatoval, že pôvodne bola žiadosť o príspevok 
podaná vo výške 4 mil. EUR, potom opäť bola predložená žiadosť už na 5 mil. EUR. Z hľadiska procesov a ich 
rýchlosti, ktoré sú zákonom o fonde dané, už bol celý proces započatý, kvalifikovanou väčšinou SR FNPŠ bolo 
schválené predloženie projektu na ÚHP a projekt posúdený z hľadiska ÚHP. Objem žiadaného príspevku tvorila aj 
nejaká rozpočtová položka pri tvorbe rozpočtu Fondu na podporu športu na nasledujúci rok. Bol to kľúčový 
parameter, ktorý sa dával do rozpočtu Fondu na podporu športu a počítalo sa s 5 mil. EUR a ako ďalej uviedol, 
nikto nebráni žiadateľovi žiadať vyššiu sumu, len sa potom dostávame do roviny, že to musíme následne 
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optimalizovať a má za to, že teraz je ten proces takmer v cieľovej rovinke. Podporu projekt má, prešlo to 
hlasovaním, zaradilo sa to do ŠINV a má rozpočtové krytie, že Fond na podporu športu by mal počítať so žiadosťou 
o príspevok vo výške 5 mil. EUR. Fond na podporu športu však nemá neobmedzené finančné zdroje, to si reálne 
treba povedať, za neho je to najefektívnejšie takto mať.  
 
Slovo si opäť vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že dnes bola priorita prezentovať projekt 
významnej súťaže ZSL, ktorá sa na Fond na podporu športu obrátila v poslednej chvíli, pretože majú podujatie 
za 100 dní. V kontexte ešte nevyriešeného spolufinancovania projektu však uviedol, že absolvovali stretnutie 
na PMÚ SR a pri tej príležitosti odovzdal slovo predsedovi DR FNPŠ a generálnemu riaditeľovi sekcie športu 
MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi, ktorý ozrejmil, že na tom stretnutí venovali problematike potreby identifikovania 
všetkých verejných zdrojov financovania projektu a povinnosti identifikovať, ktoré budú poskytnuté, aby vedeli 
o tom vcelku rozhodnúť. Aktuálne Fond na podporu športu čaká na stanovisko k otázke na verifikovanie štátnej 
pomoci jedným subjektom a následne by sa to mohlo rozdeliť dodatočne medzi ďalšie subjekty. Ako však doplnil, 
nemať ale vopred identifikované verejné zdroje je pre PMÚ SR problém pri identifikovaní štátnej pomoci. Predseda 
SR FNPŠ p. Ladislav Križan ako príklad uviedol projekt mesta Prešov, kde sú štyri verejné zdroje financovania 
projektu, ktoré sa dali dokopy a naraz predložili na PMÚ SR. Následne viedli o tom členovia SR FNPŠ krátku 
diskusiu. Záverom predseda predstavenstva ARÉNA DSZ, a.s. p. Zoltán Horváth konštatoval, že výška celkovej 
investície projektu predstavuje aktuálne zatiaľ sumu vo výške 24 mil. EUR a nevylučuje, že prídu s inou žiadosťou. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zhrnul, čo bolo uvedené a odporučil žiadateľovi, spustiť čo najskôr verené 
obstarávanie po zapracovaní pripomienok ÚHP, pretože ten proces bude dlhý a neovplyvňuje to výšku žiadaného 
príspevku. Dôležité bude skôr správne načasovanie a v najbližších mesiacoch je potrebné sa veľmi otvorene baviť, 
kto a ako projekt podporí. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/8/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu projektu významnej súťaže FIS 
WORLD CUP JASNÁ 2024 predstaveného prezidentom Zväzu slovenského lyžovania p. Martinom Paškom. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu projektu významnej súťaže ME 
2024 do 18 rokov predstavenej prezidentom Slovenského atletického zväzu p. Petrom Korčokom. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu projektu významnej súťaže ME 
2025 vo futbale hráčov do 21 rokov predstaveného členkou výkonného výboru Slovenského futbalového 
zväzu p. Máriou Berdisovou. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu zároveň konštatuje, že súčet troch predložených návrhov 

požadovaných príspevkov organizátorov podujatí vrátane SFZ ako organizátora ME U21 v roku 2025 môže 

presahovať i zákonné možnosti Fondu na podporu športu, a preto žiada dotknutých o maximálnu 

súčinnosť pri príprave rozpočtu fondu na roky 2024-2026 vzhľadom na prípadnú podporu z verejných 

zdrojov od iných subjektov (MINEDU, RTVS, Slovakia Travel, etc.) vrátane možností úhrady časti nákladov 

zo strany najmä ZSL ešte v kalendárnom roku 2023 po prípadnej úprave rozpočtu Fondu na podporu 

športu. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
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Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
3. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a zhrnul, že kontrole plnenia uznesení podliehali 
všetky uznesenia prijaté na ostatných zasadnutiach SR FNPŠ a skonštatoval, že aktívne je stále iba uznesenie 
č. 12/4/2023 SR FNPŠ v bode 2, ktorého úloha stále trvá a bude sa riešiť následne. 
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení SR FNPŠ boli splnené. 
 
V priebehu rokovania miestnosť opustili člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a podpredseda SR FNPŠ p. Gábor 
Asványi, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/8/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 7 
 
Za: 7 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
4. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu stručne informoval členov SR FNPŠ 
o skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ dňa 20.09.2023. Skonštatoval, že väčšinu 
informácií už prezentoval v predchádzajúcich bodoch. Napriek tomu členom SR FNPŠ uviedol, že na základe listu, 
ktorý v mene Fondu na podporu športu posielal na MŠVVŠ SR, sú dve kľúčové informácie. Prvou kľúčovou vecou 
je návrh Dodatku č. 1 k Zmluve č. 0904/2020 o poskytnutí finančných prostriedkov zo dňa 13.11.2020, ktorý 
rozširuje účel použitia finančných prostriedkov poskytnutých uznesením vlády SR. Druhou dôležitou informáciou, 
o ktorej pravdepodobne poskytne bližšie informácie predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ 
SR p. Peter Dedík, je možnosť použitia bežných a kapitálových výdavkov na financovanie jedného projektu. 
Členom SR FNPŠ pripomenul, že uvedenú informáciu im už preposlal elektronickou formou e-mailom a na ostatné 
veci, ktoré boli v dotknutom liste uvedené, vzhľadom na rozsah tém, bude odpovedať MŠVVŠ SR dodatočne. 
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Následne požiadal predsedu DR FNPŠ a generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka 
o doplnenie, avšak ten len skonštatoval, že všetko už bolo povedané. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
záverom už len doplnil, že návrh dotknutého dodatku má kancelária FNPŠ a po schválení uznesenia ho podpíše, 
aby sme mohli poskytnúť finančné prostriedky prijímateľom. 
 
V priebehu rokovania sa do zasadacej miestnosti vrátili člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška aj podpredseda SR 
FNPŠ p. Gábor Asványi, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/8/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručený návrh Dodatku č. 1 k Zmluve 
č. 0904/2020 o poskytnutí finančných prostriedkov zo dňa 13.11.2020 a poveruje predsedu správnej rady 
Fondu na podporu športu v mene Fondu na podporu športu jeho uzatvorením. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
5. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY Č. 2020/001 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ, že súčasťou podkladov k bodu rokovania je aktuálny stav zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry  č. 2020/001 (ďalej len „výzva 
č. 2020/001) ku dňu 05.10.2023 a informácia k jednému z projektov. Aktuálny stav schválených projektov je 
nasledovný: 
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140 – BBSport Banská Bystrica  
Dňa 19.09.2023 obdržala kancelária FNPŠ žiadosť o poskytnutie informácie k ustanoveniu čl. VII. ods.1 posledná 
veta Zmluvy o príspevku na projekt podpory športu č. Z – 2020/001-140 týkajúceho sa výnimky z povinnosti zriadiť 
vecné bremeno. Uvedené ustanovenie zmluvy cit: “....to neplatí v prípade úzko špecializovanej športovej 
infraštruktúry, ktorá musí spĺňať požiadavky medzinárodnej športovej organizácie a je určená na medzinárodnú 
súťaž alebo prípravu športových reprezentantov. ... “ bolo premietnuté zo znenia bodu 6 výzvy č. 2020/001. 
 
Na základe stanoviska právneho oddelenia, v prípade, že žiadateľ v tom čase v rámci žiadosti preukázal, že je 
športovou infraštruktúrou národného významu (ďalej len „ŠINV“), čo podľa dokumentácie a v tom čase platnej 
úpravy zákona o športe a odkomunikovaného postupu preukázal potvrdením z príslušného národného športového 
zväzu STZ a SZB (príloha písm. s) žiadosť č. 140), tak má za to, že ide o ŠINV a mala by sa teda na neho vzťahovať 
dotknutá výnimka uvedená v čl. VII ods. 1 zmluvy. 
 
Avšak je potrebné uviesť, že takúto situáciu sme doposiaľ nemali a vychádza sa iba zo skutočností a úprav platných 
a účinných v zmysle výzvy č. 2020/001, zákona o fonde a zákone o športe. Informácia bolo predložená predsedovi 
SR FNPŠ na odsúhlasenie postupu v zmysle čl. VII ods. 1 zmluvy a bodu 6 výzvy č. 2020/001 a následne 
odsúhlasený postup predkladáme SR FNPŠ na vedomie. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan len stručne zhrnul náležitosti výzvy č. 2020/001 vrátane nešťastného 
vecného bremena, zviedol, že si to prechádzal spolu s kanceláriou FNPŠ. Projekty výzvy č. 2020/001 musia byť 
ukončené do konca roka 2023, aby sme čím skôr uzavreli tie projekty, ktoré to nestihnú, aby sme to formálne 
uzavreli a mohli prípadne s finančnými prostriedkami počítať do ďalších výziev. Záverom už len skonštatoval, že 
s prijímateľom AQUAPARK Poprad, s.r.o. je v komunikácii, čaká sa už len na podpísaný dodatok podľa dohody. 
Následne slovo opäť odovzdal koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelária FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej, ktorá ďalej informovala o stave čerpania finančných prostriedkov.  
 
Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu č. 2020/001: 
 
Posledná informácia pre SR FNPŠ: Ku dňu 13.09.2023 bolo celkom vyplatených spolu 15 526 349,05 € pre 83 
prijímateľov, z toho 60 projektov bolo finančne ukončených. 
 
 
Vyúčtovanie tranží medzi 14.09.2023 do 05.10.2023 
 
Prostredníctvom systému fnps.egrant a následne poštou boli doručené ďalšie priebežné a konečné vyúčtovania. 
 
Vyplatené tranže 
 
Prvá tranža  - žiadne úhrady  
Druhá tranža  - 1 úhrada  vo výške  17 639,60 €, z toho: 
 

Prijímateľ Suma 

Mesto Rajec 17 639,60 € 

Schválené 104 24 113 849,58 € 

Zrušené projekty 10 2 500 480,73 € 

Znížený príspevok 36 1 008 856,39 € 

Aktívne 41 11 816 613,08 € 

Ukončené 53 8 787 899,38 € 

Ušetrené prostriedky 46 3 509 337,12 € 
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CELKOM 17 639,60 € 

 
Tretia tranža – 1 úhrada  vo výške  30 834,46 €, z toho: 
 

Prijímateľ Suma 

Mesto Spišské Vlachy 30 834,46 € 

CELKOM 30 834,46 € 

 
Štvrtá tranža – 1 úhrada  vo výške 9 390,84 €, z toho: 
 

Prijímateľ Suma 

Mesto Krompachy  9 390,84 € 

CELKOM 9 390,84 € 

 
Od 14.09.2023 do 05.10.2023 bolo vyplatených spolu 57 864,90 € na všetky tranže. 
 
Ku dňu 05.10.2023 bolo celkom vyplatených spolu 15 584 213,95 € pre 83 prijímateľov, z toho 61 projektov 
bolo finančne ukončených. Aktuálne prebieha finančná kontrola na poskytnutie prvej až štvrtej tranže 
u ďalších prijímateľov. 
 
V priebehu rokovania miestnosť opustil člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek, čím došlo k zmene kvóra členov SR 
FNPŠ prítomných na zasadnutí.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 

 

Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/8/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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6. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu k tomuto bodu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej. Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková 
informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania jednotlivých projektov podporených 
v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len „výzva č. 2021/004“) 
ku dňu 05.10.2023 a zároveň uviedla, že v rámci výzvy č. 2021/004 nebola doručená žiadna žiadosť o zmenové 
konanie. Aktuálny stav zazmluvnenia schválených projektov je nasledovný:  
 

 
 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková informovala prítomných 
členov SR FNPŠ aj o aktuálnom stave čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu č. 2021/004. 
V termíne od 14.09.2023 do 05.10.2023 bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške 58.090,52 
Eur pre 1 prijímateľa , na 2. platbu – zvyšnú časť z príspevku bola pre 5 prijímateľov vyplatená suma vo výške 404 
145,69 Eur: 
 

Prijímateľ Suma 

Mesto Poprad – 2.platba 150 292,37 € 

SLOBYTERM, spol. s r.o. – 2.platba 190 600,00 € 

Obec Borský Mikuláš – 2.platba 24 146,21 € 

Obec Malcov – 2.platba 24 107,11 € 

Mesto Šamorín – 2. platba 15 000,00 € 

Mesto Krompachy – 1.platba 58 090,52 € 

CELKOM 462 236,21 € 

 
Celkovo bolo v termíne ku dňu 05.10.2023 na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške spolu 
17 584 864,07 € pre 79 prijímateľov (už nepočítame s vrátenými finančnými prostriedkami od CZT 
Ružomberok s.r.o.),  na 2.platbu - zvyšná časť príspevku bola celkom uhradená suma vo výške 1 452 987,64 
Eur.) 
 
Spolu bolo 25 projektov finančne ukončených  (MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ BYSTRICA, 
s.r.o., Mestská časť Bratislava – Karlova Ves, FC Petržalka, družstvo, Mestská časť Bratislava – Petržalka, 
Mesto Martin, Obec Dolná Súča, Mesto Malacky, MŠK Žilina, a.s., Partizán Bardejov BŠK a.s., Obec Valaliky, 
FC TATRAN Prešov, a.s., Mesto Banská Bystrica, Mesto Piešťany, Mesto Sereď, Trnavský samosprávny 
kraj, Mesto Topoľčany, Mesto Stupava, Mesto Stropkov, Súkromná stredná športová škola ELBA, 
Smetanova 2, Prešov,  "Nadácia deti, kone a golf", Mesto Šamorín, Mesto Poprad, Obec Borský Mikuláš, 
SLOBYTERM, spol. s.r.o. a Obec Malcov.)  
 

Schválené 90 31 758 689,54 € 

ŠINV 2 2 388 786,80 € 

Zrušené projekty 6 2 440 170,00 € 

Znížený príspevok 35 1 711 182,83 € 

Aktívne 84 27 607 336,71 € 

Ušetrené prostriedky 8 6 540 139,63 € 
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Pre športovú infraštruktúru národného významu (ŠINV) bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma 
vo výške 1 911 029,44 Eur pre prijímateľov:  

- Mesto Trenčín - 80% z príspevku - 911 029,44 Eur 
- Mesto Košice - 80% z príspevku - 1 000 000,00 Eur 

 
a spolu s prijímateľom Slovenský zväz biatlonu, ktorému bolo poukázaných 100 % z príspevku vo výške 99 
135,67 Eur dňa 23.12.2022 predstavuje táto suma spolu výšku 2 010 165,11 Eur. Mestu Trenčín bola 
poskytnutá aj zvyšná časť príspevku - 2. platba vo výške 227 757,36 Eur, a teda spolu na ŠINV bola 
poskytnutá suma vo výške 2 237 922,47 Eur ( od poslednej informácie stav nezmenený).  
 
Celkovo bola v termíne ku dňu 05.10.2023 pre 79 prijímateľov poskytnutá suma vo výške 19 037 851,71 
Eur.    
 

Spolu 79 prijímateľov Celkom poskytnuté ku 

dňu 05.10.2023 

19 037 851,71 Eur 

3 prijímatelia ( ŠINV) Celkom poskytnuté ku 

dňu 05.10.2023 ( stav 

nezmenený ) 

 

2 237 922,47 Eur 

 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za uvedené a doplnil, že v rámci bodu k výzve č. 2022/002 si 
ukážu tabuľku s identifikovanými projektami, kde Fond na podporu športu posielal finančné prostriedky aj v rámci 
výzvy č. 2021/004 (80 % z príspevku), na základe stanoviska MŠVVŠ SR, že možno druhy výdavkov na projekty 
spojiť, tak projekty, ktoré sú už technicky skončené, by sa uhradili z kapitálových výdavkov v zmysle uznesenia 
vlády SR v znení neskorších zmien. Všetkých prítomných zároveň uistil, že projekty ŠINV dostanú menej 
finančných prostriedkov, ide o to, aby Fond na podporu športu vyúčtoval MŠVVŠ SR použitie finančných 
prostriedkov v zmysle uznesenia vlády SR vo výške 25,7 mil. EUR, z ktorých projekty ŠINV budú čerpať sumu 
vo výške 15,7 mil. EUR. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/8/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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7. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu k tomuto bodu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej, ktorá informovala prítomných členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania 
jednotlivých projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 
(ďalej len „výzva č. 2022/002“) a jednom zmenovom konaní ku dňu 05.10.2023: 
 

- 199 podaných žiadostí,  

- 170 žiadostí ohodnotených, 

- 85 žiadostí schválených, 

- 85 žiadostí neschválených. 

Aktuálny stav zazmluvnenia k 11.10.2023: 

- zaslaný návrh zmluvy na podpis: 2 

- účinné zmluvy: 65 

  Názov prijímateľa    Názov prijímateľa  

1.  Obec Moravany nad Váhom  34.  Mesto Holíč  

2.  Obec Heľpa  35.  Mesto Revúca  

3.  Obec Báb  36.  Obec Bojničky  

4.  Vitality park s.r.o.  37.  Jazdecký klub Masarykov Dvor  

5.  Obec Zuberec  38.  Mesto Kolárovo  

6.  Slovenský kord,  39.  Obec Podlužany  

7.  PM PLUS s.r.o.  40.  Obec Bešeňová  

8.  Mesto Topoľčany  41.  Mestská časť Bratislava - Petržalka  

9.  Mestská časť Bratislava - Karlova Ves  42.  Mesto Krásno nad Kysucou  

10.  Obec Čakajovce  43.  Obec Vysoká nad Kysucou  

11.  Žilinská univerzita  44.  MŠK IUVENTA Michalovce o.z.  

12.  Patrik s.r.o.  45.  Mesto Dubnica nad Váhom  

13.  Obec Dubník  46.  Mesto Vrútky  

14.  Obec Častkovce  47.  Mesto Hurbanovo  

15.  TK Petržalka  48.  Nitriansky samosprávny kraj  

16.  Obec Horné Srnie  49.  ŠK DUNAJ spol. S.r.o.  

17.  Obec Rovinka  50.  Obec Oravská Lesná  

18.  Obec Kapušany  51.  Športové zariadenia Petržalky  

19.  Obec Sekule  52.  Obec Šoporňa  

20.  Mesto Piešťany  53.  Obec Zemné  

21.  Obec Veľké Kostoľany  54.  ŠportPark Kopčianska s.r.o.  

22.  Mesto Šahy  55.  PKM Hriňová s.r.o.  

23.  Mesto Prešov  56.  Mesto Partizánske  

24.  Obec Dolná Súča  57.  Mesto Martin  

25.  Obec Preseľany  58.  Mesto Martin  
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26.  Mesto Prievidza  59.  Mesto Banská Štiavnica  

27.  Mesto Tvrdošín  57.  Mesto Martin  

28  Obec Pusté Čemerné  58.  Mesto Martin  

29.  Mestské športové zariadenia  59.  Mesto Banská Štiavnica  

30.  Obec Skalité  60.  Trinity Sport Club  

31.  Obec Ľubeľa  61.  Obec Bernolákovo  

32.  Mesto Brezová pod Bradlom  62.  Obec Kokava nad Rimavicou  

33.  Obec Hankovce  63.  MČ Bratislava - Rača  

64.  Obec Uhrovec  65.  Obec Terchová  

 
190 – mesto Prievidza 
Dňa 18.9.2023 bola projektovému oddeleniu doručená žiadosť mesta Prievidza týkajúca sa posunutia termínu 
realizácie o viac ako 6 mesiacov, ktoré definuje Zmluva o príspevku na projekt podpory športu. 
Názov projektu: Rekonštrukcia cvičebného priestoru ZŠ a MŠ Prievidza, Ul. P. Dobšinského 
Výška príspevku: 80 450,96 € 
 
Pôvodný harmonogram: 22.09.2023 - 20.11.2023 
Nový harmonogram: 01.05.2024 – 29.07.2024 
 
Stanovisko projektového oddelenia: Nakoľko projekt naďalej spĺňa oprávnené obdobie, nemáme voči zmene 
námietky. 
 
Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu: 
 
V termíne do 05.10.2023 bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške 3 245 485,58 € spolu 
pre 18 prijímateľov: 
 

Prijímateľ Suma 

Mesto Topoľčany 71 018,40 €  

PM PLUS, s.r.o.  62 428,40 €  

Obec Zuberec       88 128,00 €  

Obec Moravany nad Váhom    118 233,30 €  

Obec Čakajovce    520 248,29 €  

Mestská časť Bratislava - Karlova Ves    394 431,07 €  

"Slovenský kord"    111 746,11 €  

Obec Báb      75 588,68 €  

Obec Heľpa    141 223,44 €  

TK Petržalka      78 292,80 €  

Obec Častkovce    296 080,70 €  

Obec Sekule      93 923,76 €  

Obec Horné Srnie      79 045,60 €  

Obec Dubník    540 613,44 €  

Mesto Šahy      73 320,70 €  

Obec Kapušany      97 213,29 €  

Obec Rovinka    315 186,40 €  

Obec Veľké Kostoľany      88 763,20 € 
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CELKOM 3 245 485,58 € 

 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za prednesené informácie, k zmenovému konaniu sa vyjadril, že 
k tejto veci komunikoval aj s novým členom SR FNPŠ p. Jozefom Božikom a so stanoviskom kancelárie FNPŠ sa 
stotožnil. V rámci tohto bodu programu ďalej informoval prítomných členov SR FNPŠ o stave poskytovania 
finančných prostriedkov vrátane už poskytnutých finančných prostriedkov v zmysle § 22 zákona a/alebo uznesenie 
vlády SR č. 625 z 18.12.2019 v znení jeho zmien. Krátko zhrnul už uvedené, že účinných je 65 zmlúv v rámci výzvy 
č. 2022/002 a zatiaľ nemá žiadne informácie, že by z tejto výzvy nejaký prijímateľ odstúpil. V rámci výzvy č. 
2022/002 už boli poskytnuté nejaké finančné prostriedky a časť ešte pozdržali, z dôvodu už spomínanej tabuľke, 
ku ktorej poskytol stručné dáta a prechádzal jednotlivé riadky, od vrátane už ukončených ŠINV projektov až 
po súčasné. Pri tejto príležitosti konštatoval, že k ďalším 4 projektom ŠINV (NTC BA, Plaváreň Pasienky, Zimný 
štadión Ondreja Nepelu a Košické TEHO) boli doručené žiadosti o posúdenie splnenia pravidiel štátnej pomoci ad 
hoc na Protimonopolný úrad Slovenskej republiky (ďalej len „PMÚ SR“) a poďakoval tým, ktorí sa na spracovaní 
materiálu podieľali. Opäť pripomenul, že stále prebieha diskusia k projektom ŠINV so zástupcami DSZ Arény 
a so Steel Arénou. So Steel Arénou komunikujú ohľadom termínu začiatku prác, keďže to bude najvhodnejšie 
po ukončení hokejovej sezóny. Následne medzi prítomnými prebehla krátka diskusia o tom, aké práce by mohli 
zrealizovať do konca kalendárneho roka, počas priebehu sezóny. Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
podotkol dôležitú vec, čo adresoval aj MŠVVŠ SR, ako bude Fond na podporu športu preukazovať poskytnuté 
príspevky ŠINV, pretože mnohé projekty nebudú skončené, napr. Tatran Prešov bude rozostavaný. Bude Fond na 
podporu športu vedieť preukázať, že suma odišla, preukázať faktúru, súpis vykonaných prác, ale z hľadiska 
finálneho vyúčtovania celého projektu to nebude vedieť skôr ako v roku 2025, kedy bude projekt dostavaný. 
Pre zodpovedanie tejto otázky si budú musieť počkať na formálnu odpoveď z MŠVVŠ SR, doplnil. 
 

 
 
Následne odovzdal slovo predsedovi DR FNPŠ a generálnemu riaditeľovi sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi 
Dedíkovi, ktorý informoval o možnosti prerozdelenia kapitálových a bežných finančných príspevkov. Uviedol, že 
vyúčtovávať sa bude projekt z dvoch zdrojov dvakrát, aby bolo zrejmé, ktoré finančné prostriedky boli použité 
zo zmluvy, a ktoré v zmysle zákona o fonde alebo z uznesenia vlády SR.  
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa na uvedené opýtal, či toto už možno vnímať ako precedens 
do budúcna alebo len individuálne riešenie. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR 
p. Peter Dedík odpovedal, že takto to možno postupovať aj v budúcnosti. Ďalej uviedol, že výklad sa opiera 
o stanovisko Ministerstvo financií Slovenskej republiky (ďalej len „MF SR“) k otázke, čo s finančnými prostriedkami, 
ktoré prídu na MŠVVŠ SR a ako sa zúčtujú. MF SR konštatovalo, že dňom poskytnutia finančných prostriedkov 
Fondu na podporu športu sa považujú prostriedky za použité. MŠVVŠ SR predloží k tejto veci aj písomné 
stanovisko. Následne sa viedla o tom krátka diskusia.  
 
Slovo si vzal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a v tej súvislosti skonštatoval, že do pondelka bol ešte 
skeptický, ale prezentované dáta označil za kus dobrej práce. V tej súvislosti predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
poďakoval všetkým kolegom z kancelárie FNPŠ, ktorí sa podieľali na tejto práci. Záverom ešte doplnil, že Fond 
na podporu športu bude podľa prezentovaného návrhu posielať finančné prostriedky, keďže čakali na uznesenie 
vlády SR a s ním súvisiaci dodatok. Po zasadnutí SR FNPŠ podpíše dodatok k zmluve s MŠVVŠ SR. 
 

Kategória Prijímateľ Projekt Zmluva Uhradené 2022 Uhradené 2023 Ostáva uhradiť 2023 Celkom 2023 Plánuje sa uhradiť 2024 CELKOM 22-24 Vysvetlivky:

ŠINV UNIZA Športová hala ÁNO 0,00 € 4 999 999,00 € 0,00 € 4 999 999,00 € 0,00 € 4 999 999,00 € venovať zvýšenú pozornosť

ŠINV FTA Prešov Futbal Tatran aréna ÁNO 0,00 € 4 828 236,96 € 0,00 € 4 828 236,96 € 0,00 € 4 828 236,96 €

ŠINV EUBA Športová hala ÁNO 0,00 € 709 394,57 € 260 605,43 € 970 000,00 € 0,00 € 970 000,00 €

ŠINV SZB Kontajnery ÁNO 0,00 € 587 138,58 € 28 303,86 € 615 442,44 € 0,00 € 615 442,44 €

ŠINV SZB Koliesková dráha ÁNO 99 135,67 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 99 135,67 €

ŠINV HLSR-BA ZŠ O. Nepelu NIE 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 983 350,00 € 983 350,00 €

ŠINV HLSR-BA Plaváreň Pasienky NIE 0,00 € 0,00 € 981 015,18 € 981 015,18 € 0,00 € 981 015,18 €

ŠINV NTC NTC BA NIE 0,00 € 0,00 € 807 650,40 € 807 650,40 € 0,00 € 807 650,40 €

ŠINV TEHO Košice NOC KE NIE 0,00 € 0,00 € 3 000 000,00 € 3 000 000,00 € 5 340 148,06 € 8 340 148,06 €

ŠINV Košická aréna Steel aréna KE NIE 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 5 000 000,00 € 5 000 000,00 €

ŠINV DAC DS DSZ aréna NIE 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 5 000 000,00 € 5 000 000,00 €

INFRA 1/ŠINV Lučenec Bazén Dodatok 0,00 € 0,00 € 1 500 000,00 € 1 500 000,00 € 0,00 € 1 500 000,00 €

INFRA 1/ŠINV X-Bionic Telocvičňa Dodatok 0,00 € 0,00 € 323 829,00 € 323 829,00 € 0,00 € 323 829,00 €

INFRA 2/ŠINV Trenčín ZŠ P. Demitru ÁNO 911 029,44 € 227 757,36 € 0,00 € 227 757,36 € 0,00 € 1 138 786,80 €

INFRA 2/ŠINV Košice Angels aréna ÁNO 1 000 000,00 € 250 000,00 € 0,00 € 250 000,00 € 0,00 € 1 250 000,00 €

2 010 165,11 € 11 602 526,47 € 6 901 403,87 € 18 503 930,34 € 16 323 498,06 € 36 837 593,51 €

Kategória Prijímateľ Projekt Zmluva Uhradené 2022 Uhradené 2023 Ostáva uhradiť 2023 Celkom 2023 Plánuje sa uhradiť 2024 CELKOM 22-24

INFRA 2 ÁNO 0,00 € 2 281 556,96 € 639 713,460 € 2 921 270,42 € 0,00 € 2 921 270,42 €

INFRA 3 ÁNO 0,00 € 0,00 € 6 984 060,59 € 6 984 060,59 € 0,00 € 6 984 060,59 €

0,00 € 2 281 556,96 € 7 623 774,05 € 9 905 331,01 € 0,00 € 9 905 331,01 €

Uhradené 2022 Uhradené 2023 Ostáva uhradiť 2023 Celkom 2023 Plánuje sa uhradiť 2024 CELKOM 22-24

2 010 165,11 € 13 884 083,43 € 14 525 177,92 € 28 409 261,35 € 16 323 498,06 € 46 742 924,52 €

BUDGET 35 200 000,00 €

ROZDIEL -11 542 924,52 €

PROJEKTY ŠINV

PROJEKTY INFRA (do výšky max. 10 000 000,00 €)

ŠINV + INFRA

PLÁN ČERPANIA KAPITÁLOVÝCH VÝDAVKOV ZA OBDOBIE ROKOV 2022 - 2024
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o tejto ďalšej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/8/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 vrátane poskytnutých finančných prostriedkov a 
ich zdroja (§22 zákona a/alebo uznesenie vlády SR č. 625 z 18.12.2019 v znení jeho zmien). 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť mesta Prievidza (žiadosť 
č. 190) týkajúcu sa posunutia termínu realizácie projektu o viac ako 6 mesiacov, ktoré definuje Zmluva 
o príspevku na projekt podpory športu a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
8. PREROKOVANIE ZÁKLADNÝCH TÉZ NÁVRHU VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2023/001 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a na úvod poďakoval všetkým 
zainteresovaným kolegom v procese tvorby návrhu téz, že absolvovali viaceré pracovné rokovania k návrhom 
výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 (ďalej len „výzva č. 2023/001“) a jej tézam. Následne uviedol, že 
na zasadnutí bude odprezentovaný základný úvod k novému návrhu výzvy, nebude sa ešte finálne znenie textu 
výzvy schvaľovať. Zároveň členov SR FNPŠ informoval, že komunikoval k tomu aj s novým členom SR FNPŠ 
p. Jozefom Božikom, ktorý ho upozornil na skutočnosť, že samosprávy si pripravujú rozpočty na budúci rok a 
smerujú k tomu, aby boli v decembri schválené. Z uvedeného dôvodu potrebujú vedieť teda, či bude nová výzva 
na podporu športovej infraštruktúry vyhlásená v roku 2023, a či si majú podľa toho pripravovať návrhy rozpočtov. 
Situácia pre samosprávy je teraz zvlášť krutá a bezprecedentná, najmä čo sa týka šetrenia. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan informoval, že sa s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim rozprávali, aby prerokovali 
základné tézy a smerovali k vyhláseniu výzvy č. 2023/001 v novembri 2023. Zároveň požiadal o stretnutie 
s prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom, a keď bude po vymenovaní novej vlády nový minister MŠVVŠ SR 
alebo novo-avizovaného ministerstva športu a cestovného ruchu, aby sa stretli a prerokovali si predstavu 
fungovania. Následne už len zhrnul krátky harmonogram s predstavou skoršieho schvaľovania rozhodnutí 
o poskytnutí/neposkytnutí príspevku ako minulý rok a zdôraznil aj, že ešte nie je zrejmá výška alokácie na túto 
výzvu.  
 
V priebehu rokovania sa do miestnosti vrátil člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek, čím došlo k zmene kvóra členov 
SR FNPŠ prítomných na zasadnutí.  



 30 

 
Slovo k tomuto bodu programu dostal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a zhrnul, že k tejto téme 
absolvovali viaceré stretnutia a v materiáloch majú členovia SR FNPŠ vložené všetky podklady. Zároveň 
zopakoval, že pri vyhlasovaní novej výzvy na podporu športovej infraštruktúry brali ohľad na samosprávy, aby sa 
aj oni vedeli zariadiť a aktuálne čakajú na nového zatiaľ ministra ešte MŠVVŠ SR, aby si kroky smerujúce 
k vyhláseniu predmetnej výzvy vedeli s nim odobriť. Na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ sa chcú venovať tézam 
a podnetom z praxe z predchádzajúcich výziev a následne by si v rýchlosti prebehli návrh znenia kritérií, aby 
zozbierali podnety aj od členov SR FNPŠ a zapracovali všetko tak, aby smerovali k spomínanému novembrovému 
dátumu. Na margo uvedeného sa člen SR FNPŠ p. Miroslav Lažo dotázal na termín novembrového zasadnutia SR 
FNPŠ. Od prítomných dostal odpoveď, že termín najbližšieho zasadnutia je naplánovaný na 09.11.2023. Na to 
uviedol, že v tom čase sa koná Nemecký pohár a pravdepodobne nebude prítomný prezenčne. Následne 
podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi odovzdal slovo projektovému manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslavovi Jenčušovi, ktorý odprezentoval základné tézy nového návrhu výzvy.  
 
Podnety na zapracovanie do výzvy:  
 

1. Oprávnené obdobie pre spolufinancovanie +1 rok – v súčasnosti je možné započítať ako 
spolufinancovanie výdaje roku, v ktorom bola vyhlásená výzva a výdaje na pozemok a projektovú 
dokumentáciu ešte aj rok predtým. Dostali sme podnet, že projekty, ktoré sú pripravované dlhšie 
realizujú prípravné práce ako prípojky, komunikácie, parkovacie miesta (najmä ak ide 
o rozsiahlejšiu výstavbu) tiež skôr ako podajú projekt na výstavbu športovej infraštruktúry. 
Žiadosť smeruje k tomu, či pre potreby spolufinancovania nie je možné započítať aj iné výdaje 
z roka predchádzajúcemu výzve – teda aj stavebné (nie len pozemok a projekt) 

 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi na margo navrhnutého stručne zhodnotil aký je aktuálny stav a aký bol 
doposiaľ. Následne sa vyjadril k tomuto bodu predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že rozumie tomu, 
problém však môže byť so štátnou pomocou, a tiež by sa Fondu na podporu športu kumulovali projekty, ktoré boli 
neúspešné a už sú zrealizované. Znamenalo by to, že Fond na podporu športu nebude podporovať nové projekty, 
ale už urobené projekty dva roky dozadu. V danom prípade je toho názoru, aby to ostalo ako teraz. Podpredseda 
SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa opýtal, či sú medzi prítomnými iné názory, či si to vedia predstaviť alebo nie. O tomto 
bode sa viedla krátka diskusia medzi predsedom SR FNPŠ p. Ladislavom Križanom a podpredsedom SR FNPŠ 
p. Gáborom Asványim. Následne sa na dotaz vyjadril aj člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška, ktorý uviedol, že nie je 
za navrhovaný posun oprávneného obdobia. Navrhovaná téza bola uzavretá so záverom, že aktuálne nie je v pláne 
túto podmienku meniť. 

 
2. Lyžovanie bolo vylúčené z výziev č. 1-3. Návrh: Rozšíriť oprávnený okruh podpory o lyžiarske 

strediská alebo naďalej zostanú v rámci negatívneho vymedzenia a bude sa tomu Fond 
na podporu športu venovať individuálne ako ŠINV  
 

3. Jazdecký šport bol vo výzvach č. 1-3 nadpriemerne úspešný a niektoré predložené projekty sú 
dosť otázne, naviac ide o sektor, kde sú poskytované aj pôdohospodárske dotácie.   
Návrh: jazdecký šport v nasledujúcej výzve na podporu športovej infraštruktúry vymedziť 
negatívne a prípadne sa bude tejto oblasti Fond na podporu športu venovať individuálne ako ŠINV 

 
O týchto bodoch sa viedla krátka diskusia, pričom nebol zatiaľ prijatý finálny záver. Predseda DR FNPŠ a generálny 
riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík navrhol, aby sa v prípade lyžovania zúžil prípadne účel, na čo by 
príspevok bolo možné použiť. (napr. iba na vlek) V tom by nevidel problém, avšak samozrejme nechce, aby bol 
príspevok na projekt z Fondu na podporu športu použitý na výkup svahov od urbárov, prípadne to nejak obmedziť. 
 

4. Rozšírenie okruhu oprávnených žiadateľov s prihliadnutím na školy a zaradenie medzi 
oprávnených žiadateľov aj zriaďovateľov cirkevných škôl resp. cirkevné školy 

 
Pri tejto téze predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval, že v spomínanom liste adresovanom MŠVVŠ SR 
odznela aj táto problematika, pretože mal podnety od predchádzajúcich ministrov MŠVVŠ SR. V tomto stále čaká 
na odpoveď, ale preferoval by, ak by to bolo zapracované do nového znenia výzvy. Zamerať sa na zriaďovateľa 
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a nie priamo na školu, lebo následne sa obáva, že sa tým otvorí tzv. „pandorina skrinka“. Predseda DR FNPŠ 
a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík sa s tým nestotožnil, hoci sa v predchádzajúcej výzve 
č. 2022/002 tieto subjekty doplnili. Napriek tomu museli tieto subjekty sami realizovať verejné obstarávanie, čo 
v niektorých prípadoch zablokovalo možnosť podania žiadosti. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že 
nie je naklonený tomuto návrhu, pretože by to zahltilo kanceláriu FNPŠ enormným počtom žiadostí. Na margo 
uvedeného to predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík navrhol obmedziť 
na počet - zriaďovateľa.  
 
O slovo požiadal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a opýtal sa, či sa technicky 
nedá rozdeliť žiadateľ a obstarávateľ. Následne sa viedla krátka diskusia bez zrejmého záveru, a preto zatiaľ 
nebolo o predloženom podnete rozhodnuté.  

 
5. Po vzore úpravy v zmluvách pre projekty ŠINV bol predložený návrh upraviť vo výzve aj možnosť 

prevodu majetku – podporenej športovej infraštruktúry 
 
Na uvedenom návrhu bol všeobecný súhlas, upraviť to po vzore ŠINV. 
 

6. Pokiaľ je spoluvlastníkom, alebo vlastníkom dotknutej nehnuteľnosti pozemkový fond, 
postačujúcim dokumentom bude napr. aj povolenie na stavbu 

 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že o tomto návrhu už komunikoval s projektovým oddelením 
kancelárie FNPŠ, avšak nedospeli ešte k jasnému záveru, a teda dnes tento návrh neuzatvoril, bude potrebné to 
ešte zvážiť. 
 

7. Návrh na vypustenie bodu o poskytovaní športoviska na bezplatné užívanie 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že tento návrh je veľká téma. Venovali sa tejto veci aj pri príležitosti 
slávnostného otvorenia športoviska podporeného z Fondu na podporu športu so zástupcami obce Chorvátsky 
Grob, ktorého sa zúčastnil s členom SR FNPŠ p. Miroslavom Drábom. Rovnako to otvorili aj vrámci rokovania 
s PMÚ SR kvôli hospodárskej činnosti, pretože prijímatelia po zrealizovaní projektu, potrebujú za niečo uhrádzať 
aj elektrinu a náklady. Pri tomto bode zatiaľ sa zhodli na zámere to spresniť, nie úplne vypustiť. 
 

8. Spresniť podmienku oprávnených nákladov vo vzťahu k VO (faktúry od realizátorov VO), ktoré nie 
sú oprávnenými nákladmi projektu 

 
Na uvedenom návrhu bol medzi prítomnými všeobecný súhlas.  
 

9. Projektovú dokumentáciu limitovať a spresniť požadované výkresy na predloženie z dôvodu 
prehľadnosti. Pre lepšiu kontrolu predloženej dokumentácie požadovať výkresy potvrdené 
stavebným úradom, čo kancelária FNS overí, že práve predložený projekt (a nie jeho iná verzia) bol 
povolený na stavbu 
 

Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš 
doplnili vysvetlenie k predloženému návrhu. Dôvodom je, aby hodnotitelia neboli zahltení komplexnými technickými 
dokumentáciami, ktoré nesúvisia s projektom. Následne, aby medzi formálnou a odbornou kontrolou prešiel 
dokumentáciu odborník na stavebnú dokumentáciu a na základe jeho stanoviska (dodal, nedodal, treba doplniť, 
chýba) by si už hodnotiteľ mal lepšiu informáciu k projektu . Vybraný odborník (prípadne dvaja – traja) to jednotne 
posúdia. Zatiaľ nie je témou zmena procesu hodnotenia, výberu hodnotiteľov podľa stavebnej odbornosti, avšak 
snažia sa profesionalizovať aktuálne nastavené procesy. Krátka diskusia k tomu prebehla so súhlasným záverom. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za prezentované návrhy téz a uviedol, že v prípade vyhlásenia 
výzvy, Fond na podporu športu musí znova spustiť výberový proces na členov odbornej komisie. Projektový 
manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš na záver ešte doplnil, že okrem iných podnetov a 
podmienok, ostali otvorené podmienky ako napr. výška spolufinancovania 30 % a výška maximálneho príspevku, 
či ho zvýšiť, nezvýšiť alebo ponechať.  
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V rámci tohto bodu programu následne členovia SR FNPŠ prešli ku návrhu úpravy kritérií hodnotenia v rámci 
predpokladanej novej výzvy na podporu športovej infraštruktúry, kde predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
odprezentoval návrh, aby si povedali v tejto veci len to, čo sa mení v rámci kritérií hodnotenia a následne slovo 
odovzdal projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý odprezentoval návrhy na zmenu 
kritérií hodnotenia na základe analýzy kritérií v predchádzajúcich výzvach na podporu športovej infraštruktúry a 
záverov prijatých na pracovnom stretnutí: 
 

1. Návrh na rozšírenie kapacity pre športovú činnosť, typ investície Výstavba zázemia športovej 
plochy/športoviska; alebo rozšírenie časovej kapacity využitia športovej plochy/športoviska 
stavbou, alebo montážou prestrešenia, prekrytia, alebo nového osvetlenia športoviska.  

 
2. Podpora školského športu, športu detí a mládeže a sociálna inklúzia s návrhom na rozšírenie aj 

o a/alebo pre šport detí a mládeže v rámci organizovaných mimoškolských aktivít (Školské a 
športové kluby, Centrá talentovanej mládeže (CTM), a pod.) a v rámci kritéria návrh na vypustenie 
spojenia „športovisko v areáli školy, aby sa predišlo hodnotiacim problém a vágnemu vymedzeniu 
v areáli. 

 
Prítomní o oboch prezentovaných bodoch viedli krátku diskusiu. 
 

3. Návrh na špecifikáciu presných podmienok Vyhlášky č. 532/2002 Z. z. ktorou sa ustanovujú 
podrobnosti o všeobecných technických požiadavkách na výstavbu a o všeobecných technických 
požiadavkách na stavby užívané osobami s obmedzenou schopnosťou pohybu a orientácie 
na použitie športoviska pre znevýhodnené skupiny obyvateľov a jeho súlad s technickými 
požiadavkami na stavby užívané osobami s obmedzenou schopnosťou pohybu a orientácie 
v zmysle ustanovení § 56, § 57, § 58, § 63 a § 64 Vyhlášky č. 532/2002 Z. z.: 

▪ Minimálne 1 bezbariérový vstup (novostavby povinne hlavný vchod) 
s vyznačením pre nevidiacich 

▪ Bezbariérový prístup na športovú plochu alebo do bazéna 
▪ Minimálne 1 WC pre imobilných (alebo min. 1 WC pre imobilných na 10 WC 

v športovej infraštruktúre)  
▪ Minimálne 2 miesta v hľadisku s kapacitu do 400 miest na sedenie pre vozíčkarov 

s rozmermi 1m x 1,2m na rovnej ploche (alebo min. 5‰ miest na sedenie 
pre vozíčkarov na tribúnach s kapacitou viac ako 400 miest na sedenie) 

▪ Minimálne 1 vyznačené miesto pre imobilných na parkovanie pred bezbariérovým 
vchodom (alebo min. 4% všetkých miest na parkovanie vyznačených 
pre imobilných 

 
K predloženému bodu sa viedla diskusia o osobe posudzovateľa a úpravy tohto kritéria. Projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš uviedol, že posudzovať to z predloženej dokumentácie bude 
odborník a vyznačí, čo je v súlade s vyhláškou a hodnotiteľ na základe toho bude následne hodnotiť projekt. 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi podotkol, že nie sú odborníci na túto problematiku a snažia sa to 
usporiadať, lebo už štvrtú výzvu je nastavenie tohto kritéria nevyriešenou témou, ale doteraz neprišla žiaden návrh 
zo strany Slovenského paralympijského výboru alebo jeho zástupcov. Rovnako boli pozvaní aj na pracovné 
stretnutia k príprave návrhu novej výzvy, avšak bez spätnej väzby.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a poďakoval za množstvo roboty, ktorá bola urobená všetkým 
zúčastneným. V tomto prípade však má za to, že bol prezentovaný návrh, ktorý by toto kritérium mal zlepšiť, 
spresňovať, a to vníma pozitívne. K tomu podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi ešte stručne opísal ako to 
fungovalo doteraz. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že požiada člena SR FNPŠ p. Miroslava Drába 
o potrebnú súčinnosť v tejto oblasti, a keď nedostanú žiadne návrhy, tak sa schváli znenie aké bolo navrhnuté.  
 

4. Pri príprave slovenskej reprezentácie v uznanom športe sa navrhuje obsahová úprava textu 
jednotlivých podmienok, reprezentanta/ov nahradiť reprezentáciou 
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Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík namietal formuláciu 
o plánovaných zrazoch, a to z dôvodu náročného preukazovania na 3 roky vopred. Podľa jeho názoru to budú 
schopní žiadatelia preukázať maximálne v tom konkrétnom roku. Následne sa o tom viedla krátka diskusia. 
 

5. Pri organizácii významných medzinárodných športových podujatí bol návrh na zmenu bodového 
hodnotenia kritéria a do textácie by sa doplnilo, že sa jedná o akúkoľvek vekovú kategóriu 

 
V nasledujúcom bode Energetická hospodárnosť a environmentálna udržateľnosť športovej infraštruktúry nedošlo 
k zmenám oproti predchádzajúcej výzvy, tak sa pri kritériu napriek tomu pristavili na podnet člena SR FNPŠ 
p. Lukáš Piteka. Ten podotkol, že outdoorové športoviská ako napr. futbalové ihriská túto hodnotu nedosiahnu, 
a teda nemajú šancu sa z logiky veci získať za toto kritérium vyšší počet bodov. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan navrhol, že zorganizuje online zoom s expertom na túto problematiku, aby si všetci členovia SR FNPŠ 
vypočuli dôležité informácie a nevnímali to negatívne a nechali si poradiť.  
 
Rovnako tak sa pristavili pri kritériu týkajúcom sa odpadového hospodárstva, hoci nebolo navrhnuté na úpravu 
alebo doplnenie, kde odznel návrh na doplnenie preukázania rozhodných skutočností aj čestným vyhlásením, 
nielen zmluvou. Po krátkej diskusii si spoločne vysvetlili, že optimálne nebude predložiť čestné vyhlásenie, ale 
akceptujú sa aj len súhrnné faktúry doplnené o prípadné vysvetlenie. 
 

6. Návrh na vypustenie: Certifikovaný projekt alebo je v procese certifikácie podľa jedného 
z certifikačných systémov BREEAM, LEED, DGNB 

 
V diskusii medzi prítomnými odzneli dva návrhy riešenia, úplne kritérium vypustiť alebo ho zúžiť. 
 

7. Návrh na doplnenie nového kritéria: Zvýhodnenie projektov s vyšším počtom zdrojov 
spolufinancovania stanovené percentuálnym podielom 

 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan vysvetlil, že uvedené kritérium sa dotýka najmä samospráv s cieľom ich 
viac zapojiť do spolupráce a reálne pomáhať obciam/športovým klubom v ich regióne, a teda sa zaoberali 
regionálnou športovou infraštruktúrou. Na základe uvedeného sa podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi opýtal, 
čo iné subjekty, napr. obchodné spoločnosti v danom prípade. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan odpovedal, 
že prispieť samosprávy môžu aj týmto subjektom. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ 
SR p. Peter Dedík súhlasil s návrhom riešenia percentuálnym podielom predloženým predsedom SR FNPŠ. 
 

8. Návrh na vypustenie potreby architektonickej súťaže 
 
Dôvodom na vypustenie bolo, že uvedené kritérium nesplnil žiaden žiadateľ v rámci výzvy č. 2022/002, a teda nikto 
nezískal body za toto kritérium. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan vyjadril nesúhlas s predloženým návrhom 
a požiadal o ponechanie kritéria aspoň ešte nasledujúcej výzve. Ostatní prítomní členovia SR FNPŠ sa nebránili 
vypusteniu kritéria. 
 
Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík sa ešte vrátil ku kritériu 
Zvýhodnenie projektov s vyšším absolútnym spolufinancovaním, či je nutné také vysoké bodové hodnotenie čo do 
šírky škály a nedá sa to znížiť napr. na tri bodové skupiny, resp. do širších pásiem, pretože to môže následne pri 
zmluvách vyvolať časté zmeny a teda zbytočnú byrokraciu prakticky pri väčšine projektov. Viedli o tom následne aj 
s predsedom SR FNPŠ p. Ladislavom Križanom diskusiu. 
 

9. Návrh na doplnenie kritéria: Kvalita podanej žiadosti 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uvedený návrh plne podporil a požiadal všetkých členov SR FNPŠ rovnako 
o jeho podporu. O obsahu návrhu členovia SR FNPŠ viedli krátku diskusiu, aby si ujasnili niektoré parametre tohto 
kritéria. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
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Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/8/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu prerokovala základné tézy návrhu výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2023/001 a poveruje kanceláriu Fondu na podporu športu predložením finálneho 
znenia návrhu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 na schválenie SR FNPŠ 
na zasadnutie v mesiaci november.  
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 
 
9. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a prešiel k vysvetleniu obsahu návrhov 
uznesení k tomuto bodu zasadnutia SR FNPŠ, ktoré sa týkalo administratívneho poplatku. V prípade žiadateľov 
ŠINV by mal Fond na podporu športu pristúpiť k povinnosti úhrady administratívneho poplatku tak, ako pri všetkých 
ostatných všeobecných infraštruktúrnych výzvach vyhlásených podľa § 15 zákona o fonde. Doposiaľ to nebolo 
upravené. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš viackrát avizoval vytvoriť interný 
predpis – metodický pokyn ako pri projektoch ŠINV štandardizovane postupovať, pretože už má Fond na podporu 
športu značné oblasti podchytené a zároveň by v obsahu takého predpisu bola exaktne upravená aj povinnosť 
hradiť administratívny  poplatok, nech máme predpis o tom. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/8/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
športovej infraštruktúry národného významu na rok 2023.  
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o postupe kancelárie Fondu 
na podporu športu ohľadom uhradenia administratívneho poplatku aj pre žiadosti k projektom športovej 
infraštruktúry národného významu a zaväzuje kanceláriu Fondu na podporu športu, aby pre vysokú 
administratívnu náročnosť spracovania predložených žiadostí tak postupovala naďalej. 
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3. Správna rada Fondu na podporu športu ukladá kancelárii Fondu na podporu športu vypracovať vnútorný 
predpis Zásady poskytovania príspevku na projekt športovej infraštruktúry národného významu, v ktorom 
bude problematika uhrádzania administratívneho poplatku upravená. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 
 

10. VÝZNAMNÉ SÚŤAŽE ORGANIZOVANÉ NA ÚZEMÍ SR V ROKOCH 2024 A 2025 A) SCHVAĽOVANIE 
ČLENOV PRACOVNEJ SKUPINY NA POSUDZOVANIE ŽIADOSTÍ  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a informoval, že sekcia športu MŠVVŠ SR predložila 
návrh za člena vytvorenej pracovnej skupiny k významným súťažiam, a to p. Branislava Strečanského. Okrem 
predloženého návrhu aktuálne nebol predložený žiadny iný.  
 
O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a navrhol, že by bolo dobré budúci týždeň si k tomu 
zvolať pracovné stretnutie a začať sa tejto agende venovať, pretože by bolo dobré do ďalšieho zasadnutia SR 
FNPŠ mať veci už prediskutované.  
 
Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík rekapituloval, že naposledy sa 
rozprávali, či by v dotknutej pracovnej skupine nemal byť aj zástupca Slovakia Travel, RTVS a pod. Následne 
doplnil, že ak sme ich doteraz neoslovili, nebudeme mať od nich pravdepodobne žiadne návrhy. Zároveň sa opýtal 
podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho koho navrhol SOŠV. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi 
odpovedal, že zatiaľ nepredložili žiadny návrh, s ohľadom na aktuálnu situáciu a nedávne výsledky volieb na to 
teraz nebol priestor.  
 
Slovo si vzal následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a povedal, že dnes je už zrejmé, že RTVS 
pravdepodobne vypadla, keďže napríklad zjazdové lyžovanie v Jasnej v roku 2024 bude vysielať TV JOJ. Zároveň 
konštatoval, že dnes sa na zasadnutí dozvedeli, že ZSL majú predrokované, že v budúcoročnom rozpočte Slovakia 
Travel má kúpiť mediálny priestor za približne 320-tisíc EUR a on to teraz vníma tak, že by Fond na podporu športu 
mal osloviť Slovakia Travel v ďalšom kroku.  
 
K uvedenému predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík doplnil, že 
nerozumie v kontexte týchto skutočností, aká pracovná skupina by si teda mala sadnúť k týmto podujatiam budúci 
týždeň, keď nemá žiadnych členov okrem jedného. Chápal to tak, že sa prizvú piati odborníci, dajú výstup 
zo zasadnutia, dajú odporúčanie SR FNPŠ, že čo bude potrebné ešte doplniť a požadovať. Následne prebehla 
o tejto téme medzi členmi SR FNPŠ krátka diskusia.  
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol napísať list do spomínaných organizácií a osloviť ich, na 
čo koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková navrhla stanoviť si 
nejaký termín, aby sa veci pohli vpred a na ďalšom zasadnutí SR FNPŠ sa neriešilo opäť to isté.  
 
K tomu sa vyjadril aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a za kanceláriu FNPŠ 
navrhol si vyžiadať od dotknutých žiadateľov podrobnejší projekt, všetky potvrdenia, aby mohli dostať príspevok. 
Zároveň bude potrebné vyhotoviť návrh zmluvy o príspevku, a kto bude mať záujem si projekt hlbšie preštudovať, 
nech vznikne pracovná skupina. Na to predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter 
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Dedík konštatoval, že už sa takáto pracovná skupina zriadila, no neprišiel žiaden iný personálny návrh okrem 
návrhu MŠVVŠ SR. Následne sa viedla krátka diskusia o členoch a statuse pracovnej skupine.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zastavil diskusiu a uviedol, že požiadal prezidenta SOŠV p. Antona Siekela 
o stretnutie a s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim sa dohodol, aby sa stretli budúci týždeň, čo 
najskôr. Bude rád, ak prídu personálne návrhy na členov pracovnej skupiny, ktoré nie sú v konflikte záujmov. Fond 
na podporu športu osloví zástupcov organizácie Slovakia Travel, RTVS tak, či tak a paralelne ako je vytváraná táto 
pracovná skupina, členovia SR FNPŠ budú musieť urobiť rozhodnutie. Podľa názoru predsedu SR FNPŠ 
p. Ladislava Križana, budú spokojní, ak v druhej polovici novembra na mimoriadnom zasadnutí SR FNPŠ urobia 
rozhodnutie k predloženému Svetovému poháru v Jasnej, budú mať podklady a vtedy budú schopní spraviť nejaký 
druh rozhodnutia, ktorý sa bude týkať poskytnutia aspoň časti finančných prostriedkov už v tomto roku 
na vysúťažené veci, ktoré do konca roka použijú.  
 
Následne sa viedla diskusia o vyúčtovaní, o verejnom obstarávaní a atď. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš sa k tejto veci opýtal, či 2 mil. EUR, ktoré možno maximálne vyčleniť na podporu 
významných športových podujatí z príspevku podľa § 22 zákona o fonde, môžu poskytnúť a musia ich aj 
v nasledujúcom roku aj vyúčtovať? Zároveň predostrel pohľad na ustanovenia v zákone o fonde a limite použitia 
finančných prostriedkov poskytnutých podľa § 22 zákona o fonde. Limit stanovený zákonom o fonde platí každý 
rok, kde minimálne 85 % prostriedkov Fondu na podporu športu z príspevku v zmysle § 22 zákona o fonde sa musí 
použiť na športovú infraštruktúru a pripísaním na účet sa považujú za vyčerpané. S uvedeným názorom vyjadril 
súhlas aj právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian. Záverom len predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík vyjadril názor, že sa podľa neho zbytočne schvaľuje uznesenie, keď nemá celú 
pracovnú skupinu, a teda nebude sa mať kto k tejto problematike stretávať. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor 
Asványi dodal, že pridať sa na pracovné stretnutie môže ktorýkoľvek člen SR FNPŠ, ktorý má o to záujem. 
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/8/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu vymenúva na návrh sekcie športu za člena pracovnej skupiny 
za Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR k možnému poskytovaniu príspevkov na projekty 
významných súťaží p. Branislava Strečanského. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

11. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vyzval členov SR FNPŠ, ak majú nejaké podnety 
na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne diskutovať.  
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Nikto z prítomných na zasadnutí SR FNPŠ nepredniesol podnet na diskusiu. 
 
A nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/8/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

Následne ešte požiadal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan členov SR FNPŠ, aby zotrvali na svojich miestach 

a spoločne si krátko vypočuli informácie k zamýšľanému projektu podpory športovej infraštruktúry ZSL 

odprezentované prezidentom ZSL p. Martin Paškom.  

Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 

za konštruktívny a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ a všetkým zaželal pekný zvyšok dňa.  

 

 

 

Ladislav Križan      Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ koordinátorka procesov a projektová manažérka 

kancelárie FNPŠ 

 

 

 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 12. októbra 2023:  

 

Uznesenie č. 1/8/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 2/8/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu projektu významnej súťaže FIS WORLD 

CUP JASNÁ 2024 predstaveného prezidentom Zväzu slovenského lyžovania p. Martinom Paškom. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu projektu významnej súťaže ME 2024 

do 18 rokov predstavenej prezidentom Slovenského atletického zväzu p. Petrom Korčokom. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prezentáciu projektu významnej súťaže ME 2025 

vo futbale hráčov do 21 rokov predstaveného členkou výkonného výboru Slovenského futbalového zväzu p. Máriou 

Berdisovou. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu zároveň konštatuje, že súčet troch predložených návrhov požadovaných 

príspevkov organizátorov podujatí vrátane SFZ ako organizátora MEU21 v roku 2025 môže presahovať i zákonné 

možnosti Fondu na podporu športu, a preto žiada dotknutých o maximálnu súčinnosť pri príprave rozpočtu fondu 

na roky 2024-2026 vzhľadom na prípadnú podporu z verejných zdrojov od iných subjektov (MINEDU, RTVS, 

Slovakia Travel, etc.) vrátane možností úhrady časti nákladov zo strany najmä ZSL ešte v kalendárnom roku 2023 

po prípadnej úprave rozpočtu Fondu na podporu športu.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 

Uznesenie č. 3/8/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 4/8/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručený návrh Dodatku č. 1 k Zmluve č. 0904/2020 

o poskytnutí finančných prostriedkov zo dňa 13.11.2020 a poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu 

športu v mene Fondu na podporu športu jeho uzatvorením. 

T: ihneď 



 39 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 5/8/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 6/8/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 7/8/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2022/002 vrátane poskytnutých finančných prostriedkov a ich zdroja (§22 zákona a/alebo uznesenie vlády SR 

č. 625 z 18.12.2019 v znení jeho zmien). 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť mesta Prievidza (žiadosť č. 190) 

týkajúcu sa posunutia termínu realizácie projektu o viac ako 6 mesiacov, ktoré definuje Zmluva o príspevku 

na projekt podpory športu a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 8/8/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu prerokovala základné tézy návrhu výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2023/001 a poveruje kanceláriu Fondu na podporu športu predložením finálneho znenia návrhu výzvy 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001 na schválenie SR FNPŠ na zasadnutie v mesiaci november.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 
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Uznesenie č. 9/8/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov športovej 

infraštruktúry národného významu na rok 2023. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o postupe kancelárie Fondu na podporu 

športu ohľadom uhradenia administratívneho poplatku aj pre žiadosti k projektom športovej infraštruktúry 

národného významu a zaväzuje kanceláriu Fondu na podporu športu, aby pre vysokú administratívnu náročnosť 

spracovania predložených žiadostí tak postupovala naďalej. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu ukladá kancelárii Fondu na podporu športu vypracovať vnútorný predpis 

Zásady poskytovania príspevku na projekt športovej infraštruktúry národného významu, v ktorom bude 

problematika uhrádzania administratívneho poplatku upravená. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 10/8/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu vymenúva na návrh sekcie športu za člena pracovnej skupiny 

za Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR k možnému poskytovaniu príspevkov na projekty významných 

súťaží p. Branislava Strečanského 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 11/8/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:    12. októbra 2023 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava  
(sála č. 2) 

Priezvisko a meno             Podpis 

Križan Ladislav  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef  

Pitek Lukáš  

Dráb Miroslav neprítomný 

Šaradín Dušan  

Greguška Ivan  

Varmus Michal  

Hrbek Patrik  

Lažo Miroslav  

Božik Jozef neprítomný 

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 12.10.2023 v sídle Fondu na podporu 

športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Dedík Peter 

(predseda DR FNPŠ) 

 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia  

4. Fabian Michal  

5. Ondrejčáková Silvia  

6. Korčok Peter  

7. Horváth Zoltán  

8. Berdisová Mária  
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9. Vladimír Gubrický 

SAZ 

 

10. Michal Noga  

11. Radovan Cagala  

12. Martin Paško  

13. Andrea Borosová  

14.   

15.   

16.   

17.   

18.   

 


